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Penduduk akur 
tandatangani 
peijanjian 
PENDUDUK di Lot 626 dan 1416 Kampung 
Padang Jawa yang berdepan tindakan 
pengusiran dan perobohan rumah 
bersedia untuk menandatangani perjanjian 
penyelesaian dengan pihak pemaju. 

» BERITA DI MUK A 57 

Penduduk Kampung Padang 
Jawa akur perjanjian 
SHAH ALAM 3 Okt. 
Penduduk di Lot 626 
dan 1416 Kampung 
Padang Jawa yang 
berdepan tindakan 
pengusiran dan pe-
robohan rumah ber-
sedia untuk menan-
datangani perjanjian 
penyelesaian den-
gan pihak pemaju. 

Pengerusi Jawa-
t a n k u a s a n y a , 
Azman Mohd. Taib AZMAN MOHD. TAIB 
bagaimanpun memaklumkan 
buat masa ini, peguam yang di-
lantik mewakili mereka sedang 
meneliti kandungan perjanjian 
tersebut bagi mengelakkan se-
barang masalah. 

Pada masa yang sama, beliau 
menjelaskan yang penduduk 

tidak tahu bahawa 
tarikh akhir untuk 
mereka menan-
datangani doku-
men perjanjian 
tersebut adalah 
sebelum tengah 
semalam. 

"Pihak peguam 
kami sedang me-
neliti perjanjian 
itu. Saya tidak tahu 
pula tengahari 
semalam adalah 

tarikh akhir untuk perjanjian pe-
nyelesaian perlu ditandatangani. 

"Tapi seperti yang diminta 
pihak pemilik tanah, kami akan 
tandatangan sebelum tempoh-
nya tamat. Lagi pun Notis Bailiff 
(meroboh) adalah pada 4 Okto-
ber. Buat masa ini pihak peguam 

kami baru terima deraf .perjan-
jian tersebut," katanya ketika di-
hubungi di sini. 

Terdahulu, Ahli Dewan Un-
dangan Negeri (ADUN) Batu Tiga, 
Rodziah Ismail yang bertindak 
sebagai pemudahcara kepada isu 
tersebut dalam sidang akhbarnya 
di Shah Alam meminta penduduk 
agar menandatangani perjanjian 
berkenaan. 

Dakwa Rodziah, tindakan 
itu perlu bagi mengelakkan ke-
diaman penduduk daripada di-
robohkan. 

Dalam pada itu, Azman men-
jelaskan pihaknya akan men-
gadakan sidang akhbar balas 
dalam masa terdekat selepas ke 
semua penduduk menandata-
ngani perjanjian penyelesaian 
berkenaan. 
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The Adminianz juara
Menang bola 
jaring selepas 
menewaskan 

Armada Utara

NORAFIZA JAAFAR

SHAH ALAM

T he Adminianz juara bola 
jaring Kesuka 2018 
selepas menewaskan 

Armada Utara dengan 
keputusan 12-6.

Kesuka 2018 adalah 
kejohanan sukan antara 
jabatan dan anak syarikat 
Perbadanan Kemajuan 
Negeri Selangor (PKNS).

Program anjuran 
bersama Kelab Sukan dan 
Rekreasi PKNS dan Bahagian 
Pembangunan Sukan di 
Kompleks Sukan PKNS SS7, 
Kelana Jaya.

Dalam pertandingan bola 
jaring itu, sebanyak 10  
pasukan berentap bagi 
merebut gelaran juara bola 
jaring sempena Kesuka PKNS 
2018  pada 22 September lalu.

Kapten The Adminianz, 
Nor Fadihana Mat Husin 

berkata, pasukan me-
nunjukkan semangat juang 
tinggi berjaya melawan 
tekanan pasukan lawan yang 
turut memberi saingan sengit. 

“Sejujurnya kami masih 
terkejut dengan kemenangan 
ini kerana kami sempat 
berlatih selama dua minggu 
sahaja. 

“Kemenangan ini ialah 
kemenangan pertama 
pasukan The Adminianz, 
sekali gus membuatkan kami 
lebih bersemangat untuk 
pertandingan bola jaring yang 
akan datang,” katanya.

Sementara itu, Pengurus 
Besar Pembangunan Wilayah 
Utara PKNS yang juga 
Presiden Kelab Sukan dan 
Rekreasi PKNS, Ir Mohd 
Muhidin Faharuddin berkata, 
penyertaan peserta tahun ini 
amat menggalakkan.

“Melalui kejohanan ini 
kita dapat lihat semangat dan 
komitmen daripada warga 
PKNS, selain memilih bakat 
baharu untuk dihantar ke 
pertandingan Sukan 
Gemaputera yang diadakan 
secara dwi tahunan. 

"Pada tahun ini giliran 
Perlis pula menjadi tuan 
rumah penganjuran Sukan 
Gemaputera,” katanya.
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Pasukan The Adminianz menerima hadiah kemenangan selepas dinobatkan juara pertandingan bola jaring sempena Kesuka 2018.

Peserta merakam kenangan bersama Mohd Muhidin (tengah) selepas pertandingan berkenaan di 
Kompleks PKNS SS7, Kelana Jaya.

Tempat ketiga kejohanan 
ialah   milik CCO Team 
sementara Selgate Surgeons 
di tempat keempat.

Sejujurnya 
kami 

masih terkejut 
dengan 
kemenangan ini 
kerana hanya 
sempat berlatih 
selama dua 
minggu sahaja."
- Nor Fadihana

Headline The Adminianz juara
MediaTitle Sinar Harian
Date 04 Oct 2018 Color Full Color
Section Selangor & KL Circulation 160,000
Page No 51 Readership 509,000
Language Malay ArticleSize 406 cm²
Journalist NORAFIZA JAAFAR AdValue RM 6,925
Frequency Daily PR Value RM 20,775



Rancang naik taraf pusat OKU

T aman Sinar Harapan 
dekat sini memerlukan 
peruntukan tambahan 

sebanyak RM1.6 juta bagi 
tujuan memperbaiki 
infrastruktur.

Pengetuanya, Nor Azian 
Shafador Khan berkata, 
Taman Sinar Harapan, pusat 
jagaan orang kurang upaya 
(OKU) itu beroperasi sejak 

Peruntukan  
RM1.6juta 
diperlukan  

Taman Sinar 
Harapan

MOHD RIDZUAN 
ABU HASSAN

KUALA KUBU BHARU

1984 dan kini mempunyai 
216 penghuni pelbagai 
peringkat umur.

Menurutnya, pusat 
tersebut kekurangan 
Pembantu Perawat Kesihatan 
(PPK) dan memerlukan 
tambahan 31 kakitangan.

"Peruntukan sebanyak 
RM1.6 juta juga diperlukan 
bagi memperbaiki infra-
struktur,"katanya.

Nor Azian berkata 
demikian ketika memberi 
taklimat kepada Exco 
Kesihatan, Kebajikan, 
Pemberdayaan Wanita dan 
Keluarga Selangor, Dr Siti 
Mariah Mahmud yang dalam 
lawatan kerja ke pusat jagaan 
tersebut, kelmarin.

Hadir sama Pengarah Ja-
batan Kebajikan Masyarakat 
Selangor, Mohamad Hanafi 
Maulud dan Ahli Parlimen 
Hulu Selangor, June Leow 

Pusat itu kekurangan 
pembantu perawat 
kesihatan dan 
memerlukan tambahan 
51 kakitangan

 

info

Siti Mariah beramah mesra dengan penghuni Taman Sinar Harapan. 

Hsiad Hui.
Sementara itu, Siti Mariah 

turut melawat tapak 
penubuhan Pusat Aktiviti 
Kanak-Kanak (PAKK) di 
Taman Bunga Raya dekat 
Bukit Beruntung.

Beliau berkata, daerah ini 
antara lima lokasi projek 
perintis PAKK  yang dijangka 
beroperasi awal Januari tahun 
depan.

"Pusat ini menyediakan 
tempat untuk kanak-kanak 
melakukan aktiviti harian dan 
menjana kreativiti,"katanya.
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MBI Selangor komited laksanakan
 program kebajikan

SHAH AL AM - 
Pemerbadanan Menteri 
Besar (MBI) Selangor terus 
komited melaksanakan 
program tanggungjawab 
sosial korporat apabila sekali 
lagi menganjurkan 
perlawanan amal bagi 
mengumpul dana untuk 
tujuan kebajikan.

Jika tahun lalu, MBI 
Selangor menganjurkan 
Perlawanan Amal 
Sinar4Rohingya, tahun ini 
pula mereka kembali dengan 
Battle For Charity.

Ketua Pegawai Eksekutif 
MBI Selangor, YM Raja 
Shahreen Raja Othman 
berkata, untuk program kali 
ini, mereka sekali lagi 
berkolaborasi dengan Kelab 
Sahabat Generasi Dinamik 
Malaysia (Genesis) dan Sinar 
Harian menganjurkan 
perlawanan amal tiga penjuru 
membabitkan pasukan MBI 
Selangor, Selangor Elite dan 
Mak Jemah FC.

Jelas beliau, perlawanan 
amal seumpama ini 
merupakan sebahagian 
daripada program-program 
kebajikan MBI Selangor 
sebagai menunjukkan 
keprihatinan mereka kepada 
golongan memerlukan.

“Sebagai sebuah agensi 
di bawah kerajaan negeri, 
MBI Selangor sentiasa 

meletakkan kebajikan sosial 
asas utama bersesuaian 
dengan slogan Selangor 
sebagai sebuah negeri 
berkebajikan.

“Program CSR kita 
melangkaui sempadan 
negara dan bangsa...komuniti 
dalam negara kita bantu dan 
rakyat negara jiran yang 
ditimpa musibah pun kita 
tolong,” katanya.

Battle For Charity bakal 
berlangsung pada Sabtu ini, 
jam 8 malam di Stadium 
UiTM Shah Alam.

Ujar Raja Shahreen lagi, 
untuk program Battle For 
Charity kali ini, MBI Selangor 
telah memilih dua NGO iaitu 
Rumah Kita dan Human Aid 
serta Tabung Sinar Peduli 
Lombok untuk disalurkan 
kutipan dana hasil daripada 
perlawanan amal itu.

Beliau berkata, MBI juga 

merakamkan penghargaan 
kepada Genesis yang dilantik 
sebagai NGO penyelaras dan 
Sinar Harian pula sudi 
menjadi media rasmi bagi 
menjayakan program Battle 
For Charity ini.

“MBI juga ingin berterima 
kasih kepada syarikat GLC 
dan syarikat korporat seperti 
Kumpulan Perangsang 
Selangor, Prolintas serta Alam 
Flora Sdn Bhd yang bermurah 
hati menaja pas masuk 
perlawanan sebagai 
sumbangan kepada dana ini.

“Ucapan penghargaan ini 
juga untuk pengurusan UiTM 
Shah Alam yang sudi menjadi 
penaja venue perlawanan 
amal untuk tahun ini.

“Insya-ALLAH, saya 
percaya usaha kebajikan yang 
dilakukan ini akan 
memberikan manfaat kepada 
banyak pihak,” katanya.

MBI 
Selangor 

sentiasa 
meletakkan 
kebajikan sosial 
asas utama 
bersesuaian 
dengan slogan 
Selangor." 
- Raja Shahreen
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Jelajah 360° Smart Selangor: 
ALAMI SMART SELANGOR 

Pantai Remis 
Kuala Selangor 
lokasi pertama 
Jelajah 360° 

Smart Selangor 

Oleh : Nik Nabilah Nik Aziman 

Menteri Besar Selangor 
(Pemerbadanan) atau lebih 

dikenali dengan Menteri Besar 
Selangor Incorporated (MBI) 
merupakan sebuah badan 
korporat ditubuhkan khusus 
untuk mentadbir pengumsan 
asset dan pelaburan milik Kera-
jaan Negeri serta mewakili 
Kerajaan Negeri dalam melak-
sanakan aktiviti bemnsur 
perniagaan yang diluar bidang 
knasa pihak kerajaan negeri. 
MBI juga berperanan mempro-
mosi dan mendokong usaha 
pembangnnan negeri Kerajaan 
Negeri Selangor di samping 
melunaskan tanggungjawab 
sosial kepada masyarakat di 
negeri Selangor. 

Smart Selangor 
Sebagai sebuah negeri yang 

sedang pesat membangun, 
Selangor mempunyai matlamat 
untuk menjadi sebuah negeri 
pintar (Smart State) yang 
terunggul di Asia Tenggara 
pada tahun 2025. Menerusi 
aspirasi Smart Selangor, tujuan 
utamanya adalah untuk mening-
katkan kualiti kehidupan, 

memastikan pemuliharaan 
persekitaran, meningkatkan 
pembangunan ekonomi, mewu-
judkan pekerjaan berkualiti dan 

memperkasakan kedudukan 
fiskal negeri. 

Jelajah 360° 
Smart Selangor 

MBI telah diberi mandat untuk 
menjadikan visi Smart Selangor 
satu realiti. Setelah tiga tahun 
pengenalan Smart Selangor, 
MBI dengan kerjasama Univer-
siti Selangor (UNISEL), Kera-
jaan Negeri Selangor (SUK) 
dan Perbadanan Perpustakaan 
Awam (PPAS) akan mengada-
kan Jelajah 360° Smart Selan-
gor: Alami Smart Selangor di 
beberapa daerah sekitar bagi 
memberi pendedahan kepada 
rakyat Selangor. 

Menurut Ketua Pegawai Ekse-
kutif MBI, YM Raja Shahreen 
Raja Othman, tujuan utama Siri 
Jelajah 360° Smart Selangor ini 
adalah untuk memberi pendeda-
han dan pendekatan secara terus 

kepada rakyat Selangor sekali-
gus mempromosikan Smart 
Selangor selain menyampaikan 
intipati agenda negeri Selangor 
kepada rakyat di sekitar Snegeri 
ini. 

"Untuk tahun ini, Siri Jelajah 
360° Smart Selangor akan di 
adakan di tiga kawasan 
bermula di Pantai Remis, 

Kuala Selangor pada 13 & 14 
Oktober 2018, Hulu Selangor 
pada bulan November 2018 
dan destinasi terakhir bagi 
tahun 2018 adalah di Pantai 
Morib pada bulan Disember 
nanti," 

"Pelbagai aktiviti menarik 
akan diadakan di lokasi pertama 
kita di Pantai Remis Kuala 
Selangor antaranya pameran 
dari agensi kerajaan, Smart 
Selangor Mobile Library, 
cabutan bertuah,, aktiviti kelu-

kanak-kanak, jualan dan trak 
makanan serta aktiviti sukan 
dan rekreasi. Lebih menarik, 
kita juga akan mengadakan 
konsert pada malam 14 Okto-
ber. Antara artis yang akan 
hadir memeriahkan malam 
tersebut adalah Mus May, Sabhi 
Saddi, Lan Solo, Nabila Razali, 
Amira Othman dan Man Raja 
Lawak," ujar beliau lagi. 

MBI juga akan bekerjasama 
dengan pengajur Malaysian 
Women Basketball League 
(MWBL) untuk mengadakan 
Kejohanan Bola Keranjang 3 on 
3 bagi kategori umur 12 hingga 
20 tahun di setiap kawasan 

sepanjang Jelajah 360° Smart 
Selangor berlangsung. Antara 
pertandingan sukan lain yang 
akan turut berlangsung adalah 
pertandingan Street Soccer bagi 
kategori umur bawah 17 tahun. 

Smart Selangor 
Virtual Reality Simulator 

Dalam pada itu, pihak MBI juga 
akan menyediakan trak 'Smart 
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Selangor Virtual Reality Simu-
lator' sepanjang siri Jelajah 
360° Smart Selangor nanti. 
'Smart Selangor Virtual Reality 
Simulator' ini merupakan simu-
lasi realiti maya yang akan 
memberikan gambaran kepada 
rakyat tentang masa depan 
Selangor serta wawasannya 
untuk menjadi Negeri Pintar 
utama di sekitar Asia Tenggara 
menjelang tahun 2025. 
"Harapan saya agar program 
kerjasama di antara MBI, 
UNISEL, SUK dan PPAS ini 
dapat memberikan manfaat 
khususnya kepada rakyat negeri 
Selangor agar mereka lebih 
cakna akan inisiatif kerajaan 
negeri. Saya juga menyeru 
kepada mereka di luar sana 
untuk bersama-sama hadir ke 
lokasi-lokasi Jelajah 360° 
Smart Selangor dan bersama-
sama melihat Smart Selangor 
2025 untuk merasai segala 
kemudahan yang telah disedia-
kan," ujar beliau mengakhiri 
perbualan. 
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S E R T A M A S M P E R C U 

INFO 
Aspirasi Smart Selangor 

\ i / @ 

i 
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Jalan tertimbus akibat 
banjir lumpur

KUALA LANGAT - Skuad 
Pasukan Tindakan Segera 
(Pantas) Majlis Daerah Kua-
la Langat (MDKL) digerak-
kan bagi membantu operasi 
membersihkan laluan ter-
timbus di Bandar Saujana 
Putra akibat banjir lumpur.

Yang Dipertua MDKL, 
Mohamad Zain A Hamid 
berkata, hujan lebat petang 
kelmarin menyebabkan ban-
jir yang membawa lumpur 
tanah runtuhan dinding pe-
nahan lereng bukit berham-
piran jalan berkenaan.

Mohamad Zain berkata, 

operasi berkenaan dilakukan 
pada jam 10.00 malam sele-
pas menerima maklumat 
orang awam dengan kekuat-
an tujuh anggota Pantas ber-
sama dua pacuan empat 
roda, sebuah kenderaan pel-
bagai guna serta sebuah jen-
tolak.

Selain itu, katanya opera-
si turut dibantu oleh tujuh 
anggota dari Balai Bomba 
Telok Panglima Garang serta 
lima kakitangan Jabatan 
Pengurusan Sisa Pepejal Dan 
Kesihatan Persekitaran (JPS-
PKP) MDKL.

Skuad Pantas MDKL bersama anggota bomba ketika operasi 
membersihkan lumpur di Bandar Saujana Putra.
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MB tunggu laporan banjir

K erajaan Selangor sedang me-
nunggu laporan berhubung 
kejadian banjir kilat melanda 

beberapa kawasan di Puchong, 
kelmarin. 

Menteri Besarnya, Amirudin 
Shari berkata, perkara itu  dibin-
cangkan dalam Mesyuarat Exco, 
 semalam. 

“Petang (semalam) ini saya 
akan dapat laporan (banjir kilat) 
kerana baru pulang dari Sabah,” 
katanya pada sidang media sele-
pas Majlis Watikah Pelantikan Pro-
Canselor Universiti Selangor (Uni-
sel) Kampus Bestari Jaya.

Amirudin berkata, pasukan-
nya juga akan meneliti berhubung 
perkara itu selepas menerima la-
poran lengkap.

“Saya nak tengok (tunggu) 

Amirudin (depan) diiringi Presiden dan Naib Canselor Unisel, Datuk Dr Muhammad Redzuan Othman mengadakan lawatan 
di Fakulti Komunikasi dan Seni Reka dan Perkomputeran Unisel, semalam.

Semak sistem 
penyelenggaraan 
kawasan terjejas

MOHD IZZATUL IZUAN TAHIR

BESTARI JAYA

 laporan. Kadang-kadang (mung-
kin) kerana laporan kadar hujan 
yang tinggi,” katanya. 

Beliau berkata, pihaknya juga 
akan menyemak semula sistem 
penyelenggaraan di kawasan 
 terjejas. 

Bagaimanapun, katanya, kera-
jaan negeri mengambil langkah 
bersedia dalam semua keadaan 
jika berlakunya bencana itu. 

“Alhamdulillah, keadaan 
(banjir) terkawal walaupun dilan-
da  ribut. 

“Pasukan kita bergerak dengan 
pantas terutama dalam usaha 
mengatasi dan mengawal benca-
na,” katanya. 

Kelmarin, banjir kilat berlaku 
di KM23.4 hingga KM24.0 (arah 
selatan) Bandar Puteri, Puchong. 

Kejadian banjir kilat itu  dike-

san sekitar jam 5.05 petang susul-
an hujan lebat bermula kira-kira 
jam 4.30 petang.

Selain itu, Jabatan Bomba dan 
Penyelamat Selangor menerima 
laporan banjir kilat di tiga lokasi 
sekitar Puchong iaitu di Bandar 
Puteri Puchong, Jalan Puchong 
Besar berhampiran Puchong 
Commercial Centre dan Jalan In-
tan 2/8, Taman Puchong Intan.
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MPSJ, Litrak diarah siasat
SHAH ALAM - Kerajaan 
Selangor telah mengarah-
kan Majlis Perbandaran 
Subang Jaya (MPSJ) dan 
Lingkaran Trans Kota Sdn 
Bhd (Litrak) untuk membu-
at siasatan berhubung keja-
dian banjir kilat yang berla-
ku di Bandar Puteri, 
Puchong petang kelmarin.

Exco Jawatankuasa Ke-
rajaan Tempatan, Pengang-
kutan Awam dan Pemba-
ngunan Kampung Baru, Ng Sze Han 
berkata, buat masa ini, wakil daripada 
MPSJ dan Litrak telah berada di lokasi 
terlibat bagi menyiasat punca-punca 
yang menyebabkan berlakunya keja-
dian itu sehingga menjejaskan peng-
guna lalu lintas.

“Menerusi siasatan awal, kejadian 
yang berlaku itu adalah disebabkan 
oleh jumlah hujan yang tinggi iaitu 
sehingga 108.5 milimeter (mm).

“Situasi tersebut juga menyebab-
kan sistem saliran sedia ada di laluan 
berkenaan tidak mampu menampung 
jumlah air hujan walaupun untuk tem-
poh yang singkat,” katanya kepada 
Sinar Harian,  semalam.

Mengulas lanjut, Sze Han berkata, 
Kerajaan Selangor melalui Skuad Pan-

tas di setiap pihak berkuasa tempatan 
(PBT) juga sentiasa bersiap sedia bagi 
menghadapi sebarang kejadian ben-
cana seperti banjir, ribut dan sebagai-
nya.

“Kerajaan Selangor ambil mak-
lum bahawa keadaan cuaca sejak 
kebelakangan ini tidak menentu dan 
kita sentiasa bersiap sedia bagi me-
nyalurkan bantuan kepada seluruh 
masyarakat melalui Skuad Pantas di 
setiap PBT,” katanya.

Beliau berkata, pihaknya turut 
menasihati orang awam untuk ber-
hubung terus dengan Skuad Pantas 
melalui talian hotline PBT masing-
masing sekiranya mereka memerlu-
kan sebarang bantuan akibat kejadi-
an bencana alam.

Keratan Sinar Harian semalam.
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Anuar dilantik Pro-Canselor Unisel

BESTARI JAYA - Pakar Perubatan Peri-
badi Sultan Selangor, Dr Anuar Masdu-
ki dilantik  Pro-Canselor Universiti Se-
langor (Unisel) bagi penggal keempat 
sejak 2009.

Presiden dan Naib Canselor Unisel, 
Profesor Datuk Dr Mohammad Re-
dzuan Othman berkata, pelantikan 
Anuar itu selama tiga tahun berkuatku-
asa 1 Ogos 2018 sehingga 31 Julai 2021.

Menurutnya, pihaknya berharap 
Anuar dapat menyumbangkan idea 
dan memberi nasihat untuk bersa-

ma-sama membawa universiti itu ke 
arah kecemerlangan. 

Anuar yang juga Perunding Kardio-
logi Pusat Perubatan Sime Darby Su-
bang Jaya, mula dilantik ke jawatan itu 
pada 1 Ogos 2009.

Beliau telah disambung semula 
perkhidmatannya pada tiga penggal 
berturut-turut iaitu pada 1 Ogos 2012 
sehingga 31 Julai 2015.

Jawatan disandang Anuar kemu-
diannya diteruskan pada 1 Ogos 2015 
hingga 31 Julai lalu.

Anuar (dua kiri) menerima watikah lantikan daripada Canselor Unisel, Tan Sri Arshad 
Alhaj Raja Tun Uda Alhaj (dua, kanan) disaksikan Menteri Besar Selangor, Amirudin Shari 
(tiga kanan), semalam.
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Isu kembali hangat

I su perobohan penempa-
tan di kawasan Lot 626 & 
1416, Kampung Padang 

Jawa masih gagal mencapai 
kata sepakat berikutan 34 ke-
luarga terlibat enggan untuk 
menandatangani perjanjian 
penyewaan bersama pemilik 
tanah.

Pengerusi Jawatankuasa 
Penduduk Prihatin Lot 626 & 
1416 Kampung Padang Jawa, 
Azman Mohd Taib berkata, 
pihaknya menolak untuk me-
nandatangani dokumen ter-
sebut berikutan terdapat be-
berapa terma yang 
dibincangkan sebelum ini 
tidak dimasukkan ke dalam 
draf perjanjian penyewaan 
terbabit.

“Pada 24 September lalu, 
satu perbincangan telah dija-

Sepatut selesai 
semalam namun 

tangguh lagi

ASYRAF MUHAMMAD

SHAH ALAM

lankan bersama penduduk, 
Adun Batu Tiga, Rodziah Is-
mail, Ahli Parlimen Shah 
Alam, Khalid Abdul Samad 
dan peguam pemaju bagi 
mencari titik penyelesaian 
terhadap pertikaian isu ini.

“Secara dasarnya, kami 
bersetuju dengan apa yang 
dibincangkan dalam mesyua-
rat itu namun bila dilihat 
kembali terma perjanjian itu 
ada beberapa perkara tidak 
dimasukkan seperti yang di-

persetujui sebelum ini,” kata-
nya pada sidang, semalam

Pada sidang media kel-

marin, isu sejak 2012 itu di-
jangka selesai selepas bebe-
rapa persetujuan dicapai 
malah penduduk terlibat juga 
diberi tempoh sehingga jam 
12 tengah hari semalam bagi 
menyerahkan perjanjian pe-
nyewaan.

Namun, sehingga tem-
poh ditetapkan, penduduk 
terlibat dilihat masih belum 

menandatangani 
dan menyerahkan 
perjanjian penyewaan terse-
but kepada peguam pemaju.

Mengulas lanjut, Azman 
berkata, dia bersama pendu-
duk tidak mempunyai masa-
lah untuk menandatangani 
perjanjian terbabit sekiranya 
ia mengikut terma perbin-
cangan sebelum ini.

“Kita juga turut meng-
hantar semula draf perjanjian 
tersebut bersama dengan 

KAH FUK

AZMAN

beberapa perubahan terma 
di dalamnya namun pihak 

berkenaan enggan kenaan enggan 
untuk meneri

un

-
ma permin

m

-
taan tersebut,” taan tersebut,” 

ta

katanya.

katany

Sementara itu, peguam 
pemaju, James Ee Kah Fuk 
berkata, pihaknya tidak akan 
melakukan sebarang perbin-
cangan lanjut berhubung 
perkara itu dan tindakan 
perobohan terpaksa diterus-
kan selepas ini.

Mengulas dakwaan ter-
ma perjanjian tidak mengikut 
perbincangan sebelum ini, 
Kah Fuk menafikan perkara 

itu.
Beliau berkata, pihaknya 

juga memberi tempoh se-
hingga jam 12 tengah hari 
Jumaat ini kepada penduduk 
terlibat untuk menyerahkan 
semula perjanjian terbabit 

semula perjanjian terbabit 
bersama tandatangan mere-
ka bagi menyelesaikan isu ini.

“Kami sebenarnya telah 
lama bertolak ansur dengan 
penduduk terlibat dan jika 
mereka gagal menyerahkan 
perjanjian itu mengikut kete-
tapan dibuat maka tindakan 
perobohan terpaksa juga 
diambil pada bila-bila masa 
selepas tempoh tersebut,” 
katanya.

KES KG
PADANG JAWA
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Penduduk membantah dan tidak bersetuju dengan terma ditetapkan dalam perjanjian itu.
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Hadiah penyapu 
benar berlaku
SHAH ALAM - Datuk Bandar 
Kuala Lumpur, Datuk Nor His-
ham Ahmad Dahlan menegas-
kan, pendedahannya meneri-
ma anugerah atau hadiah 
penyapu 11 tahun lalu adalah 
cerita benar dan bukan rekaan.

Nor Hisham berkata, ketika 
itu beliau dan Tukiman Nail 
yang juga Yang Dipertua Majlis 
Daerah Hulu Selangor meneri-
ma anugerah tersebut, diberi-
kan pada Majlis Penyampaian 
Anugerah Sempena Bulan Ku-
aliti 2007.

"Memang betul saya juga 
menerima anugerah penyapu 
pada November 2007, kerana 
kutipan hasil tidak memuaskan. 

"Saya dilantik sebagai Pega-
wai Daerah di Pejabat Daerah 
Tanah Hulu Selangor pada Sep-
tember 2007 dan bekas pegawai 
daerah masa itu ialah Yang Di-
pertua Klang yang sepatutnya 
menerima anugerah tersebut, 
tetapi beliau berada di Amerika 
Syarikat. Jadi, saya yang ambil 
hadiah penyapu," katanya.
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ISU ANUGERAH

PENYAPU

Dr Khir 
jawab Datuk 

Bandar KL

Bukan untuk memalukan

Anugerah penyapu bukan un-
tuk memalukan atau mele-
mahkan semangat pegawai 

kerajaan Selangor. 
Bekas Menteri Besar Selangor, Dr 

Mohamad Khir Toyo berkata demi-
kian, menerusi satu status dimuat 
naik di Facebooknya, semalam.

Status beliau itu dipercayai me-
rujuk kepada kenyataan Datuk Ban-
dar Kuala Lumpur yang baharu, 
Datuk Nor Hisham Ahmad Dahlan, 
yang mendedahkan pengalaman-
nya menerima 'anugerah penyapu' 
ketika berkhidmat sebagai Pegawai 

Gambar yang tersebar menunjukkan Nor Hisham (kanan) menerima anugerah 
penyapu daripada Mohamad Khir, 11 tahun lalu.

Tindakan beri 
penyapu ketika itu 

bertujuan untuk 
kebaikan kepada 

jabatan, rakyat

HASNIZA HUSSAIN

SHAH ALAM

Daerah di Pejabat Daerah dan Ta-
nah Hulu Selangor, 11 tahun lalu. 

Menerusi status Facebook itu, 
Mohamad Khir menulis tindakan-
nya ketika itu (beri anugerah penya-
pu) adalah sebagai ketua dan semua 
yang dilakukan bertujuan untuk 
kebaikan, sama ada kepada jabatan, 
mahupun rakyat. 

Mohamad Khir berkata, apa lagi 
yang boleh dilakukannya ketika itu 
untuk meningkatkan kualiti per-
khidmatan pegawainya yang dihor-
mati, selepas pelbagai usaha dila-
kukan seperti memberi latihan, 
motivasi, pendedahan cara kerja 
melalui lawatan dan sebagainya.

Menurutnya, menahan kenaikan 
pangkat atau gaji, 'memetisejukkan 
pegawai' dan memberhentikan pe-
gawai kerana tidak mencapai KPI, 
bukanlah cara yang baik kerana ia 
melibatkan sumber kewangan sese-
buah keluarga.

"Tindakan seperti itu sebenarnya 
seolah menghukum seluruh keluar-
ga yang terlibat kerana kurangnya 
sumber kewangan akan menyulitkan 
seluruh ahli keluarga.

"Saya percaya jika kita berfikiran 
positif dan yakin, kita mampu 
mengubah keadaan serta membina 
kekuatan untuk berjaya," katanya.

Menurutnya, beliau tidak boleh 
menutup mulut orang atau meng-
halang orang dari berkata buruk 
terhadap diri tetapi mempunyai hak 
untuk merubah diri menjadi lebih 

baik dari sebelumnya.
"Apa pun saya ucapkan tahniah 

kepada Nor Hisham atas pelantikan-
nya sebagai Datuk Bandar Kuala 
Lumpur dan terima kasih kerana 
mendapat semangat baru setelah 
menerima anugerah penyapu untuk 
terus berusaha meningkatkan kuali-
ti perkhidmatan," katanya. 
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Klang council still dealing 
with damage from storm 
It says few days needed to clear uprooted trees and debris 
By ELAN PERUMAL and KATHLEEN MICHAEL 
metro@thestar.com.my 

WORKERS from the Klang Municipal Council 
(MPK) are still working to rectify the damage 
caused by a strong storm that wrecked cer-
tain parts of the town. 

Some residents are still in shock as the 
storm saw about 100 trees uprooted, cars 
damaged and roofs of houses and shops 
blown off. 

A check by StarMetro showed Taman Eng 
Ann, Taman Berkeley and certain parts of 
Meru were badly hit by the unprecedented 
storm. 

"Fortunately no one was hurt. 
"We never saw anything like this before," 

said 59-year-old Teo Peng Soon. 
Teo said the roofs and awnings of two of 

his neighbours homes were blown off. 
He has been worried since Monday as a 

tree in front of his house in Jalan Nona almost 
collapsed during the bad weather. 

Lim Chze Wei, 34, who works in Petaling 
Jaya, returned home in despair to find his car 
damaged by a fallen tree. 

He said he parked his car at the makeshift 
porch but never expected it to be struck by a 
falling tree. 

"The car porch roof landed on my car and 
shattered the windscreen," he said. 

Lim Mun Soo, 81, said his porch and gate 
were partially damaged by a fallen tree in 
Jalan Beroga. 

"We could not enter the house because the 
entrance was completely blocked but man-
aged to enter later with the help of neigh-
bours," he said. 

MPK councillors Gan Ee Chai, Berry Ng and 
M. Puspavali were at the scene attending to 
the residents queries while coordinating with 
council officers and workers. 

MPK's environment services director 
Dahwari Daud said the staff worked hard to 
clear the debris caused by the storm. 

"Many old trees were uprooted and caused 

A resident walks in front of an uprooted tree along Jalan Nona in Klang. 

all sorts of problems including obstructing the 
flow of traffic. 

"We need a few days to clear the debris," 
he said. 

Meanwhile, the flash floods on Tuesday in 
Puchong did not start at the Damansara-
Puchong Expressway (LDP) in front of IOI 
Mall as mentioned by several news reports on 
social media, but instead in Bandar Puteri 
Puchong. 

Following the flash floods at KM 23.4-24.0 
(south-bound) on the LDP, Lingkaran Trans 
Kota Sdn Bhd's investigation showed the flash 
floods was due to excessive murky surface 
water suspected from the ongoing Bandar 
Puteri Interchange construction by a third 
party developer that was discharged directly 
onto the LDP south-bound mainline. 

Litrak corporate communications head 
Shah Rizal Mohamed Fawzi said the rain 

intensity of 117.5mm was classified as "very 
very heavy" under the Selangor Drainage and 
Irrigation Department's (JPS) telemetric scale. 

The high water levels at the downstream 
of Sungai Klang caused water from the 
upstream end of the drainage system unable 
to flow out and resulted in a spillover onto 
the LDP. 

"All drains and culverts on the LDP in the 
affected areas were clear. 

"The drainage area including the culvert 
crossings across the LDP in the vicinity of the 
flash floods was last inspected and desilted 
before the flash floods occured," said Shah 
Rizal. 

He said immediate action was taken to 
minimise the impact and water receded at 
about 6.04pm. 

It included deploying maintenance workers 
and Litrak's Emergency Response Team to 
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Lim is waiting for MPK to clear the uprooted 
tree that fell on the porch and damaged his 
car. 

clear any obstruction caused by the flash 
floods and guide motorists. 

Real-time traffic updates were also dis-
played on their Electronic Variable Messaging 
System board informed via radio announce-
ments and Twitter account @LDPtrafik to 
advise the public on the latest traffic situation. 

"Litrak continuously monitors and ensures 
the functionality of its drainage system and 
major cross culverts across the highway. 

"Litrak apologises to users affected by the 
incident and for any inconvenience caused," 
he said. 

Kinrara assemblyman Ng Sze Han said it 
was an unusual downpour and that Subang 
Jaya Municipal Council met with Litrak and 
the developer concerned on the matter. 

He added that all parties must work 
together to mitigate the issue. 
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±胆岛居民协会、雪州宗教局及大马伊斯兰福利机构于上周联办一场中秋 

平活动，除了岛民踊跃参与外，许多穆斯林同胞也参与其盛，场面和睦融 

IVI/…^胆岛居民协会主席拿督谢琼利（左9)感谢雪州宗教局，不分宗教和种 

族，在吉胆岛上联办这场华裔传统节日，实属难能可贵。 

雪州宗教局代表端莫哈末苏佳致词时，对吉胆岛居协的合作与协助表示感 

激，并希望每年都能继续举办更多类似活动。 
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•巴生地区的工商业活动蓬勃，市议会每年可通 

过征收执照费，带来逾千万令吉收人。 
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(巴生3日讯）拖延繳 

付执照费，罚！ 

巴生商家、厂家、小贩 

及各行各业的生意人请留 

意，巴生市议会将从2019年 

开始，实施“迟缴执照费罚 

款”新措施，业者受促不要 

拖延缴付，否则最高可被罚 

款执照费的50%。 

巴生市议员黄智荣召开记 

者会指出，市议会早已于8 

月份，发出通知书给所有业 

者，并可从即日起开始缴还 

2019年度的执照费。 

分3階段實施 

他说，根据最新措施，缴 

还执照费的期限是从9月18 

曰起至12月31日，一旦过了 

期限，将分成3个阶段实施 
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罚款措施。 
“第一阶段（1月1日至3月 

Si曰）迟缴费，可被罚款10?。 

执照费，第二阶段（4月1曰 

至6月SO日）可被罚30%执照 

费，超过半年才缴还者属于 

第3阶段，一律罚款50%执照 
f^o ” 

°他指出，这些执照，包含 

所有市议会所发出的各类执 

照，例如餐馆食肆、工厂、 

广告、酒店、保健中心、美 

容院、体育中心、摊畈及其 

它商店等等。 
“我们已经给予业者3个多 

月的充足时间，为他们的生 

意缴还执照费，一旦逾期， 

没有任何理由和借口。” 

他指出，缴还执照费本来 

就是业者应尽的公民职责， 

但是过去总有许多业者习惯 

性迟缴，导致市议会难以整 

理数据，而且一旦遭 

到取缔，业者又会 

以各种理由推卸责 

任。 /. 

“因此， 

市议会今次决定 

依章行事，希望业者 

能够遵守条规，避免拖延 
而遭到罚款。” 

他说，巴生市议会每 

年通过征收执照费， 

可带来逾千万令吉的 

收人，其中2018年 

的收入更高达约 

2000万令吉， 

是重要收入 

来源。 
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O市议会将从2019年开始实 
施“迟缴执照费罚款”新措 

施，拖延缴付者，最高可被 

罚款执照费的50%。 

O黄智荣：市议会已 

于8月份发出通知书给 

所有业者，他们可从 

即日起，缴还2019年 

度的执照费。 

黃智榮：市議會，吊銷執照 
*7*还执照费，将被吊销执照？ 

<、 根据市议会所发出的通知 

书，其中一项通知阐明，若业者 

没有依时在12月31日前缴还执照 

费，执照将会被吊销。 

不过，黄智荣指出，市议会还 
是会“讲人情”，暂时不会落实 

吊销执照的措施，惟业者若是依 

旧冥顽不灵，则不排除曰后会落 

实吊销执照措施，避免业者“滥 

用”市议会的人情味。 

“市议会很明白业者需要找吃， 

因此暂时不会严厉对付，惟希望业 

者奉公守法，依时缴还执照费。” 

他说，如今缴费方式非常方便， 

市议会最近也推出流动柜台在巴生 

各地走动，业者可趁流动柜台前来 

时，缴还费用。 

•商家的各类广告也需定时缴还费用, 

否则同样会遭罚款。 
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4地方政府落實麗贿最M 
探悉，巴生市议会并非 

I雪州首个落实迟缴执照 

费需罚款的地方政府，目前全 

雪州12个地方政府中，已有4 

个落实，其余3个是瓜冷县议 

会、八打灵再也市政厅及莎阿 

南市政厅。 

其中，八打灵再也市政厅的 

措施比较严厉，一旦超过半年 

不缴还执照费，有关执照将直 

接被吊销。 

八打灵再也市政厅同样分 

成3个阶段，第一阶段（1月1 

曰至3月S1日）迟缴费，可被 

罚款50令吉、第二阶段（4月 

1日至6月30日）可被罚款；300 

令吉，7月份开始直接吊销执 

照。 
…至于瓜冷县议会，则是迟缴 

执照费直接一律罚款20%执照 

费，莎阿南市政厅则是直接一 

律罚款10°。执照费。 

o己缴还执照费的业者，会 

获得市议会发出执照贴纸。 

o市议会所发出的各类执照，包括餐馆食肆、工厂、 

酒店、保健中心、美容院、体育中心及摊贩等。 
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史里肯邦安數道路重鋪 

市會監督JD̂ |] 
(沙登3日讯）史里肯 

邦安州选区的数区道路， 

在大马道路档案系统拨出 

270万令吉下获得重铺， 

估计能在本月内悉数竣 

工。 

获重铺的路段包括大学 

岭、金马花园、沙登新 

村、亲善花园、顺达山庄 

等，其中部分已竣工，剩 

余的进度介于70��和80��之 

间。 

史里肯邦安区州议员欧 

阳捍华指出，重铺路段是 

经观察和居民投诉后所鉴 

定，部分繁忙的道路也确 

实需重铺。 

對付逾期竣工承包商 

他今日前去巡视SK6/1 

路的工程时说，部分道路 

在获得发展商和挖掘地下 

电缆的单位重铺后，梳邦 

再也市议会就选择其他有 

需要的路段。 

他说，一些地区的道路 

重铺工作没在预期内竣 

工，市议会已对承包商采 

取行动。 
“一些住宅区门外有车 

停泊或繁忙路段，都是 

承包商延迟梭工的主要因 
奉 ” 

阳捍华指出，承包商 

进行重铺时，市议会委 

任的独立鉴定单位也会在 

场，待道路完成重铺后的 

3至4小时，对方就会测试 

道路的沥青，是否达到标 

准的50毫米。 

他说，上述单位在翌曰 

就会提呈报告给市议会， 

旦承包商不达标，就被 
甚力，動甫 

他指出°，根据官员讲 

解，在非繁忙的路段获重 

铺后，其使用寿命约10 •属繁忙路段的SK6/1路重铺工作已完成。 
年 
°出席者有沙登新村村长戴祯兴助理叶志明、行动党构、市议会工程组工程师罗 

唐竟发、i议员王奕翔、沙登区领袖裼雪娟、廖木斯丹和卡米占。 

2地設置水槽全天候供水 
断水当天，蓄水池也会同步关水。 

他指出，过往做法是不会关闭蓄水池，导致水供恢复 

‘士毛月河滤水站安装流量表期间，史里肯邦安多区 

.会分阶段断水，届时雪州水供管理公司会设置水 

槽，全天候在怡观园和斯里肯邦安商业城让民众取水。 

恰观园的水槽位置在�)ersiaran Pinggiran Putra, 

商业城的则在PSK 9路。 

欧阳捍华说，根据汇报，这次会更快恢复水供，因在 

时，还要等蓄水池储满，才有水压输水到各地区。 

他认为，这次断水不是突然进行，反之是有计画的， 

因此能把影响减至更低。 

他呼吁居民储存足够的水源，应对断水。 

欧阳捍华说，沙登行动党的志工也会出动罗厘，到 

有需要的地方派水，尤其是最迟恢复水供的地区。 
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‘.泰紅應魏七 鹤.:n 

•承包商答应把 

挖出来的沙泥载 

^Eo 

：：:•霧霍 
堆積克拉容河河提旁影響衛 

¥mW 

aifiHia 
議 

(班丹3日讯）负责清理位于安邦 

再也市议会大厦后方的克拉容河河 

床的承包商，已开始出动50辆10吨 

的罗厘，把堆积在河提旁的5尺高沙 

泥载走，预料可在近期解决困扰居 

民的臭味和卫生问题。 

民主行动党莲花苑区州议员黎潍福指 

出，这项清理河床工程，是由掌管雪州基 

本建设、公共设施、农基工业及农业现代 

化事的州行政议员依兹汉拨款约10万1720 

令吉给水利灌慨局。 

他说，水利灌溉局以河堤是该局的保留 

地为由，在清理河床后，把挖出来的沙泥 

堆放在河堤上，引起毗邻组屋居民不满。 
“主要但是卫生和安全问题，河堤是否 

可以承担那么多的沙泥？高约5尺的沙泥若 

没有善后，以后再来挖，不就囤几到10尺 
高了？，， 

_他日前带领市议员菲道斯、市议员陈瑞 

雯助理罗加和《中国报》前往向承包商了 

解处理沙泥的进度时，这么指出。 

運到福全山莊中華華小地段 

黎潍福说，早前接获居民投诉，由罗加 

负责协调，他已马上要求水利灌慨局停 

工，先处理已挖出来的沙泥，当时该局表 

示已有善后沙泥的预算，但没有地方填 放。 
、° “因此我协助该局接洽，其中要载走沙 

泥，先得到土地局的批准，而填泥的地 

点，则需要地方政府的批准。” 

他说，在获得土地局批准后，该局便预 

算出动50辆10吨罗厘把沙泥载走，填泥的 

准证也随后获得批准，地点是福全山庄中 

华华小的地段，该校董事长也欢迎到该校 

填泥，互惠互利。 

• . S 
黎濰福：要求增設羅厘 

黎 
，潍福说，他将要求水利灌 

'慨局增设运送沙泥的罗 

厘，确保把所有沙泥都清理， 

不留下手尾。 

他说，20日是动工首日，当 

天已运走了 30辆罗厘的沙泥。 

“21日我们到现场了解情 

况，承包商认为50辆并不足 

够，所以我要求要增设，务必 
要清理乾净。” 

他说，至于增设运送，中华 

华小校地是否能够全数承担， 

则要与该校进一步协阅。 

t居民感谢黎潍福 

(前排左4)协助处理 

挖河工程为居民带来 

不便的问题。前排左3 

为罗加和菲道斯。 

不敢把車停放旁邊 
•余太太（40岁，居民） 

•曰感谢州议员协助我们解决问 

题，之前下雨我们也别担 

心，担心沙泥会坍塌下来，都不敢 

把汽车停放在旁边。 

. . ：讓，�  

.：感；" 

•黎潍福（右）了解挖河工程的善后工作。 

泊車位少了不方便 
•林玉丽（53岁，居民） 

⑶谢小H议员的 
7>©帮忙，看到 

清理了沙泥我们才 

安心，因为太肮脏 

了，尤其下雨，污 

水流到满地都是。 

我们也不能停车 

在旁边，少了很多 

泊车位，很不方 

便。 

擔心細菌垃圾臭味 
•朱伟权（40岁，居民） 

a通过《中国 
报》投诉后， 

州议员便有来了解情 

况，我们担心细菌和 

垃圾臭味的问题。 

我们的住家距离那堆 

沙泥很靠近，常常 

都嗅到臭味。 
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雙溪直落路商店前 

溝塞未清雨後好臭 
•一名居民向帝亚嘉 

(左）反映沟渠水溢 

出马路情况。 

林雁芳 

•拉威占德拉： 

工程局会尽快 

疏通沟渠。 

(加影3日讯）双溪 

直落路（Jalan Sungai  
Jelok)路边商店前沟渠 

多年未清，连日来的雨 

天，沟渠水在雨后溢出马 

路，流入双溪直落花园 

(Taman Sungai Jelok) 

道路，臭味困扰居民。 

当地居民指出，商店前 

的沟渠已严重阻塞不能排 

水，昨天傍晚下雨，雨水仍留在沟内。 

居民说，过去一年每逢下雨，商店前的沟 

渠水便会溢出马路，流入住宅区，臭味叫人 

难受，但所幸水还未流入屋子。 

行动党加影市议员帝亚嘉及公正党加影市 

议员拉威占德拉接获居民投诉后，今早与工 

程局及水利灌慨局职员到该花园了解排水情 

况，工程局官员开打该花园路口一个沟渠盖 

检查。 

拉威占德拉说，经检查后证实，商店前沟 

渠阻塞，才会导致沟渠水溢出流过马路， 

由于双溪直落路及路边的沟渠都由工程局管 

辖，因此工程局官员会尽快疏通阻塞的沟 

渠，包括把地底下的暗沟水抽出来。 
“有关问题困扰居民一年多，初期我们以 

为是水利灌溉局问题，但今天证实与该局无 

•双溪直落路边商店前的沟渠已严重阻 

塞。 

�j^ ，， 

k说，只有下雨天才会造成困扰，因为沟 

渠无法排水。 
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同说词，除了是昨天降雨量太 

大，包括巴生河水位太高造成排 

水倒流、大量排水由蒲种公主城 

流往大道等。 

据悉，在市议会今早巡视 

时，要求提升道路的工程承包商 

清理施工地点一带的沟渠。 

至于梳邦再也市议会和环城大 

道公司在接受询问时，皆表明目 

前还等报最新的报告。 

金銮区州议员黄思汉受访时 

说，昨天的水灾不只是引起蒲种 

区居民关注，也在社交媒体中狂 

传成为国内受关注的课题。 

他也要求梳邦再也市议会针对 

此次的水灾事件，虽交报告给 

他，截至目前，他尚未接到相关 

他已要求市议会进行协调工 

作，包括调查当地的排水系 

统，以针对该处的大道路段发生 

水灾一事寻求解决方案。 

他说，昨天的降雨量确实是非 

常，巴生河的水位也涨到相当 

高，但有关大量排水全涌往大道 

路段并不是促成水灾发生的理 

由，市议会必须要和发展商、大 

道公司、工程承包商等开会，只 

有在各单位的配合下，才能够解 

•消拯队伍也花了半个小时 

城的路口。 

决该路段的水灾问题。 

“希望能找出该地点的真 

正问题，包括整个地区的排 

水系统、排水的流向沟、渠 

是否正常运作、沟渠的负荷 
B Ayr ” 

里寺o 

黄思汉也促请国家基建有 

限公司执行之前所承诺的治 

水工程，包括在肯那里商业 

区前的工程。” 

•致没 
蒲往。 

种南 

坌方 
王尚 

速的 

才从蒲种市中心前往蒲种公主 

的 
白 
蒲 
大 
道 
路 

条 
珲 
车 
道 

消 
拯 
局 
做 
好 
準 
備 
工 
作 

段5 

生者p 

水被 
灾排 
，水 

导淹 

白蒲大道太塞车，连消 

拯队要从蒲种市中心前 

往蒲种公主城的路口，也要 

花上半小时。 

据蒲种消拯局的负责救援 

工作的阿米鲁莫哈末阿敏 

接受电访时说，消拯局昨天 

共接到两宗水灾投报，分别 

是位于公主城前方的白蒲大 

道，以及蒲种赞石花园。 

他说，在周二的水灾中， 

只涉及到一辆车在涉水而过 

时抛锚在公主城前方，并没 

有接到任何伤亡的投报。 
他指出，当局是于昨天下 

午5时07分接到投报，虽然 

消拯局就位于公主城隔壁的 

蒲种市中心，但因为大道大 

塞车，再加上花园区的内部 

道路也多车，形成消拯队花 

了较长时间抵达。 

“我们从蒲种市中心到蒲 

种公主城，就花了半个小时 

的时间，要走花园区路又不 

能，走大道过去又塞在车龙 
之中。” 

一他k，由于最近也频下雨 

水，消拯局做好准备工作， 

以随时展开水灾救拯工作。 

fcM郭貞H 

(蒲种3曰讯）疑1个小时 

降雨高达117.5毫米，比平 

时多出50毫米，加上大量排 

水由高处流入白蒲大道、巴 

生河水位太高等，是造成白 

蒲大道23.4公里至24公里处 

水灾的肇因。 

据《中国报》了解，昨天下午 

近5时一场大雨，导致位于蒲种 

公主城前的白蒲大道往南方向介 

于23.4公里至24公里的大道路段 

发生水灾，造成从蒲种再也要往 

公主城的交通一度中断。 

梳邦再也市议会工程组、白 

蒲大道的环城大道公司、发展 

商、提升道路承包商等，于今曰 

上午U时，前往公主城的高架天 

桥、白蒲大道路段巡视排水系 

统。 

社交媒體狂傳 

承包商正在蒲种公主城进出路 

口处进行一项提升高架天桥、道 

路等的工程。 

对于水灾肇因，各单位有不 

河水彳U局 

局處流入 
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研究突發水災報告 

大臣：採後續行動 
(瓜拉雪兰莪3曰讯）雪州政 

府将研究有关近曰州内数个地区 

发生突发水灾的报告，以采取后 

续行动。 

雪州大臣阿米鲁丁说，这包括 

重新检讨有关地区的维修事宜。 

“州行政会议将在今天下午研 

究和讨论该报告。我将查阅报 

告（发生突发水灾的因素），因 

为有时突发水灾是高降雨量所 

致，无论如何，至今一切受到控 
制。“ 

。“至于在巴生发生的暴风雨事 

件，虽然两天前的暴风雨相当严 

重，惟我们的团队特别是巴生市 

议会，已迅速在受影响地区采取 

行动。” 

他今天出席移交委任状给雪州 

大学名誉署理校长的仪式后，这 

么说。 

昨天下午4时开始下了超过2小 

时豪雨，导致蒲种I0T广场外围 

及通往公主城的白蒲大道路段淹 

水。 

另外，巴生数个地区周一出现 

超过两小时暴风雨，导致多辆 

轿车、公共设施和建筑物遭到破 

坏。 
随著这场暴风雨导致一些房屋 

受损，来自21户家庭的86名灾民 

昨天已迁至巴生一带3所疏散中 

心。 
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柔王儲心中首相人選 
安華阿茲敏凱里努魯 

(新山3日讯）柔佛王储 

东姑依斯迈今天点名4名朝 

野政治人物，包括公正党 

实权领袖拿督斯里安华、 

经济事务部长拿督斯里阿 

兹敏阿里、巫统林茂区国 

会议员凯里及公正党苔东 

埔区国会议员努鲁依莎， 

是最有潜力成为首相接班 

人的人选。 

王储今午在其官方推特 

推文，直接点名上述4位政 

治人物，是他心中未来最 

具潜力成为首相的人选。 

其中，安华、阿兹敏阿里和努鲁 

依莎皆来自执政党的公正党。而凯 

里来自属于反对党的巫统。 

惟王储强调，这仅是他个人看 

i just my opinion Not gAHing involvrtd 

m polilics at so rfon't panic or be jumpy. 

Do you know who I think has poienti^l to be 

d great prime minister in the future? Dato" 

Seri Anwar Ibrahim, Dato’ Seii Azmin AJi, VB 
Khairy Jomaluddin and VB Nurul IuaH. 

•柔佛王储东姑依斯迈推文，指安华、阿茲 

敏阿里、凯里和努鲁依莎是未来首相人选。 

法，无关政治立场，所以不必过度 

反应。 

玉储认为未来首相人选的安华， 

正通过波德申的国会补选中胜选重 

返国会。王储在此时发布推文引人 

遐想。 
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(八打灵再也3日讯）雪 

州行政议员黄思汉指出， 

双溪威村有很多外劳居 

住，呼吁屋主必须了解外 

劳性质，且提升外劳觉醒 

指导，不要千扰邻居与自 

#。 
°“同时，必须定时检查他们 

的健康状况，免染上疾病，也 

希望保持地方清洁。” 

他曰前出席由希盟民主行动 

党国、州、市议员联合双溪威 

新村发展及治安委员会，联合 

甘榜东姑等举办2018年甘榜东 

姑花好月圆中秋晚会时，如是 

指出o 

出°席嘉宾尚有白沙罗区国会 

议员潘俭伟、甘榜东姑州议 

员林怡威、八打灵市议员王 

友泰、拿督李德木、陈有才 

村长、高润财、黄进财、陈 

亚苟、萧思权、王亚丰、曾 

祥全、黄金泉、刘志坤、游 

智翔、林秉锹、锺美君、林 

秀妹及约有千人公众参与盛 

会，场面热闹，喜乐欢腾。 

300人提燈蘢游行 

当晚邀请黄思汉、林怡 

威、王友泰、陈有才、李德 

木联合主持亮灯，双溪威群 

乐体育会龙狮团莅临舞狮迎 

宾及带动约300人提灯笼游行 
绕村一周，狮鼓巨响全场热 

烘烘。 
’、¥°秋晚会余兴节@，包括 

舞蹈、卡拉ok歌唱变脸、韩 

国青年舞蹈、扯铃、传统舞 

狮呈现演出，精采获得全场 

热烈鼓掌至晚上10时余宣告 

欢散。 

？;t! 
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(沙亚南3曰 

讯）雪州行政议 

员黄思汉指出， 

昨曰在蒲种公主 

城商业区及丨0丨广 

场前发生的闪电 

水灾，与不寻常 

的降雨量及周遭 

排水系统失效有 

关0 

他表示，昨天 

下午在该处的降 

雨量高达108.5毫 

米，一般上降雨 

量达60毫米时已 

经很高，不寻常 

的降雨量造成排 

水系统失效。 

黄思漢：排水系統失效 

雨量過高致閃電水災 
他说，大马大 

道局、国家基建 

公司及发展商今 

天调查水灾肇因 

时发现，主要源 

头是雨量超高及 

巴生河河水暴满 

所致。 

“我将召集各 

造，包括大马大 

道局、国家基建 

公司及发展商举 

行圆桌会议，商 

，SI 

，響. 

讨治水方案。” 

他了解民众对 

于一而再的水灾 

怨声连连，希望 

民众能理解到异 

常的降雨量的水 

灾肇因之一。 

(TSO)  
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•商家和民众可以到市议会的流动柜台缴付各 

项费用。 

巴生市會明年起 

商家遲繳執照費將罰款 
(巴生3日讯） 

为了避免商家迟 

迟不缴还商业及 

广告执照费，巴 

生市议会将从明 

年起，对迟缴执 

照费的商家施以 

罚款。 

巴生市议员黄 

智荣指出，市议 

会经于8月份发出 

通知信给所有业 

者，2019年度的 

执照费缴付期限 

是从9月18日起至 

12月31日，一旦 

逾期，将分成3个 

阶段实施罚款措 

施0 

他说，首阶段 

(1月1日至3月31 

日）迟缴费，可 

被罚款10%的执 

照费，第二阶段 

(4月1日至6月30 

日）可被罚30% 

的执照费，最后 

阶段则是凡超过 

半年缴付者，一 

律罚款50%旳执 

照费。 

他补充，涉及 

的商业及广告执 

照包括各类执 

照，例如餐馆食 

肆、工厂、广 

告、酒店、保健 

中心、美容院、 

体育中心及其它 

商店等。 

他今日召开记 

者会说，业者们 

有充足时间缴付 

执照费，没有理 

由或借口迟还， 

否则便要被罚 
款。 

"许多业者习 

惯性迟缴，而影 

响市议会的财务 

运作及数据管 

理，当受到取缔 

时，商家更常以 

各种理由推卸责 

任。”因此，他 

称，市议会决定 

实施罚款措施， 

警惕业者遵守条 

例准时缴交执照 
费° 

黄智荣表示， 

虽然市议会的通 

知信中阐明，业 

者若未在1 2月 

31日前缴还执照 

费，可被吊销执 

照，但暂时仍不 

会加以落实。 

“如果业者依 

旧冥顽不灵，市 

议会不排除日后 

落实这项吊销执 

•黄智荣：市议会已经 

给予商家充足时间缴还 

执照费，商家没有理由 

或藉口迟还。 

照措施。” 

他指出，市议 

会也派出流动柜 

台车在巴生各区 

走动，以方便业 

者和民众缴费。 

他说，执照费 

为巴生市议会带 

来逾千万令吉收 

A，20 1 8年预 

估整体的收入近 

2000万令吉，是 

重要收入来源。 

据了解，雪州 

1 2个地方政府 

中，有4个已落实 

罚款条例，分别 

为瓜冷县议会、 

.八打灵再也市政 

厅及沙亚南市政 

厅。其中以八打 

灵再也市政厅的 

措施最为严厉， 

一旦超过半年不 

缴还执照费，有 

关执照将直接被 

吊销。（TSO) 
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准备全国华教预算案 
照
宪
章
，
将
一
年
一
度
的
财
政
配
额
制
度
化
。 

着
手
准
备
一
份2

0
1
9

年
的
全
国
华
教
预
算
案.

，
遵 

和
时
间
赛
跑
，
抢
在
预
算
筹
备
截
止
之
前
，
一
起 

华
社
、
华
团
、
华
教
和
华
商
的
领
导
，
理
应
赶
紧 

身
在
非
常
时
刻
，
顺
此
大
势
，
南
中
国
海
两
岸
的 

卩_^光荏苒，倏忽之间，鋳躇满志 

PJ的希盟百曰新政，也已经走完 

最后一里路了。但是，攸关独中的拨 

款，中央政权和各州政府如今毕竟如何 

处理？至今所见，零零星星，自由自 

在，神通不一，方案各异。 

有记录说，1988年起，沙巴9所独 

中各从国阵政府配得35万令吉。吉兰丹 

中华独中则自伊斯兰党的州政府，每年 

得到2万令吉。百货通膨，这一点钱， 

显然微不足道，只是杯水车薪；虽然做 

不了什么，总算聊胜于无，可以将就将 
就° 

308海啸掀起，民心转圜，行情也跟 

着大不一样了。2009年，槟州政府开始 

每年编算250万令吉，均分州内5所独 

中。同年开始，雪州政府也发出200万 

令吉，给该州4所独中。2018年，柔佛 

的希盟政府，则为州内9所独中，各予5 

万令吉。 

那么，中央的盘算呢？教育部长马智 

礼前不久的国会答复，明白昭示华文独中 

属国家教育体系，因此制度没有编制，供 

给行政。尽管如此，部长随后增发的中文 

文告补充，政府将会酌量配给发展的补贴 

云云° 

兜兜转转，磨蹭拖沓，不论此事最终 

怎样一一落实，明显不过，遵照现有的教 

育法令和国家政策之圭臬，独中确是身在 

体制之外。既然这样，近在眼前的2019 
年度国家财政预算，可才是关键的戏肉 
了 ° 

说上来，距离10月杪，亦不远，仅 

剩下一个月了。参照过去的作业时间表， 

此时各州的部门，也开始陆陆续续地上 

呈各自的计划和报告。耐人寻味的是， 

原有财政部长的（部分）权限，和经济部 

长一分为二，不知两者之间怎么协调和 

身处在这个十字路口，手头十分拮据 

的国库怎么用钱，还真难以捉摸。不仅 

独中，大学中文系、学院的中文师训 

班、国民型中学、华小乃至攸关华社的 

政经文教之建设，到底预算有何圆满的 

安排？ 

此外，记得2017年间时任亚沙区国 

会议员的张聒翔曾经揭露，晚近拉曼大 

学学院的政府拨款逐年减少，2018年乃 

至归零，一无所得。如今江山遽然变 

了，奈何政党的背景，恐怕事情也仍要 

纠结，继续磨蹭。 

我们只能希望，两线政治的角力，不 

会连累教育的规划。思虑这些，不论国 

家的大掌柜是否愿意也为南方、韩江、 

新纪元提供研究基金，意思意思；站在对 

岸的国阵的替代预算案，不妨据此运筹， 

拓开经济的宽度，自是国家的福祉。 

反之，如果大选之前朝政府同意华小 

10+6的增建和搬迁之计，仍然不在2019 

年的预算之中；足以显示，此事恐怕也纯 

属纸上谈兵。最后是否有所着落，恐怕还 

待各造稍安勿躁，耐心等候。说不定下届 

全国选举之前，就有一则则洋洋洒洒的好 

消息了。 

不管怎样，身在非常时刻，顺此大 

势，南中国海两岸的华社、华团、华教和 

华商的领导，理应赶紧和时间赛跑，抢在 

预算筹备截止之前，一起着手准备一份 

2〇19年的全国华教预算案。 

然后，遵照宪章，公开发布，明明白 

白地表达族群的意愿，争取权益，将一年 

一度的财政配额制度化，让华教体系的各 

个单位，都各有所得；同时显见了族群出 

钱出力的从不落政府的拨款之后。# 
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(吉隆坡3曰讯）资深律师丹斯里 

莫哈末沙菲宜被控涉嫌洗黑钱案件，将 

转移至高庭审理。 

法官拿督阿兹曼在控辩双方同意 

后，批准莫哈末沙菲宜要求将上述案件 

从地庭转至高庭审理的申请。 

控辩双方已同意 
“双方已同意，因此没有问题。” 

现年66岁的莫哈末沙菲宜今天也 

在庭上，他的代表律师是哈温德星。 

较早前，主控官阿法再尼占副检察 

司告诉法庭，控方不反对上述申请。 

他受记者询问时说，控方已于9月 

28曰将不反对上述申请的信函提呈至 

法庭。 

“如今法官已经批准这项申请，现 

在各造将等待地庭过堂，以告知这项进 
展。” 

辩方于9月24日申请将此案从地 

庭转至高庭审理。 

9月13曰，莫哈末沙菲宜在地庭 

被控涉嫌洗黑钱活动，在第1和第2 

项控状下，他被控分别接受430万令 

吉及520万令吉非法活动收益，这2 

项收益来自前首相拿督斯里纳吉的大马 

伊斯兰银行（Amlslamic Bank)户口 

的两张支票，并汇入他两个联昌国际银 

行户口，他否认有罪。 

他被控于2013年9月13日及 

2014年2月17曰，在位于武吉东姑的 

联昌国际银行犯下上述罪行。 

他因此在2001年反洗黑钱及防恐 

怖主义融资法令第4 (1) (b)条款下 

被控，一旦罪成，刑罚为罚款最高5〇〇 

万令吉，以及监禁不超过5年，或者 

两者兼施。 

此外，他也面对两项直接涉及非法 

活动收益交易的控状，第3项控状指他呈报分别截至2013年12 

月31日及2014年12月31日财政年的财务报表并不正确，违 

反1967年所得税法令第113 (1) (a)条文。 

第4项控状指他没有呈报2013年9月13日收到的43•万 

令吉收益，以及2014年2月17日的520万令吉收益，违反上 

述法令；这2项收益来自纳吉的大马回教银行户口的两张支票， 

并汇入他的联昌国际银彳了户口。 

莫哈末沙菲宜被控于2015年3月3日及2015年6月29 

曰，在大使路的内陆税收局犯下上述罪行。 

他因此在2001年反洗黑钱及防恐怖主义融资法令第4 (1) 

(a)条款下被控，一旦罪成，最高刑罚为不超过15年监禁，以 

及可被判处不超过非法活动收益5倍或500万令吉罚款，视何者 

为高。# 

沙菲宜被控洗钱案， 

转至高庭审理。（档 

S照、） 
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断水期间设水槽 
欧阳捍华说，十毛月河滤 

水站安装流量表期间，史里 

肯邦安多区会分阶段断水， 

雪州水供管理公司届时将在 

怡观园和斯里肯邦安商业城 

设置水槽，全天候让居民取 

水「：丨 

怡观同的水槽位置在 

Persiaran Pinggiran Putra ‘商业 

城的则在PSK 9路。 

他说，根据汇报，这次会 

更快恢复水供，因断水当 

天，蓄水池也会同步关水； 

而过往做法是不会义闭蓄水 

池，水供恢复时还要等蓄水 

池储满，才有水压输水到各 

地区。 

他说，这次是有计划的断 

史里肯邦安270万铺路 
月内悉数竣工 

〉登3日讯）史里肯邦安州 

区数区的道路，获得大马 

路资讯系统（MARRIS)拨 

270万令吉重铺，预料本月 

悉数竣工。 

获重铺的路段包括大学 

岭、金马花同、沙登新村、 

亲善花园、顺达山庄等，部 

分已梭工，剩下的进度介于 

70%和80%之间。 

史里肯邦安州议员欧阳捍 

华今R巡视SK6/1路的工程时 

说，重铺路段是经观察和居 

民投诉后鉴定，包括一些繁 

忙的路段。 

他说，部分道路获得发 

展商和挖掘地下电缆的单位 

重铺后，梳邦再也市议会就 

选择其他有需要的路段。 

铺路后即测试 

“若重铺工作没在预期内竣 

工，市议会已对承包商采取行 

动。一些住宅区门外有车停泊 

或繁忙路段，都是承包商延迟 

竣工的主要因素。” 

欧阳捍华说，承包商重铺 

路段时，市议会委任的独立鉴 

定雄位也会在场，待道路完成 

重铺后的3至4小时，对方就 

会测试道路的浙青，是否达到 

标准的50毫米，并于翌日向市 

议会提呈报告，一旦不达标会 

被勒令重铺。 

他说，根据官员讲解，非 

繁忙路段获重铺后可用10年。 

出席者有市议员王弈翔、 

市议会工程组工程师罗斯丹和 

卡米占、沙登新村村K唐竟 

发、戴祯兴助理叶志明、行动 

党沙登区领袖搨雪娟与廖木 

构0 

欧阳捍华（左四）巡视重铺 

路段。左起是叶志明、唐竟 

发、卡米占、罗斯丹、獨雪 

娟、王弈翔及廖木构。 

水，因此会尽可能把影响减 

低，无论如何，他也呼叮居 

民储存足够的水源，应对断 

水。 

欧阳捍华说，沙登行动党 

的志工也会出动罗里，到有 

需要的地方派水，尤其是最 

迟恢复水供的地区。 
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黄金州 GOLDEN CENTRAL 

巴生明年起落实 

迟缴执照费最高罚50 % 
(巴生3日讯）巴生市议会2019年开始实施“迟缴执照费罚款”新措施，巴生商 

家、厂家、小贩及各行各业的生意人受促留意，迟缴者一律罚款，最高可被罚款执 

照费的50% ！ 

黄智荣：市议会 

已发出通知书， 

即日起可缴还 

2019年度的执照 

费。 

巴 生市议员黄智荣披露，市 

，议会早在8月份就针对上 

述新措施，向所有业者发出通知 

书。 

他说，根据最新措施，缴还执 

照费的期限是从9月18日起至12 

月31日，业者们即日起已可以缴 

还2019年度的执照费。 

一旦过了期限，将分成3个阶 

段实施罚款措施。首阶段（1月1 

日至3月31日）迟缴费，可被罚 

款10%执照费，第二阶段（4月1 

日至6月30日）可被 

罚30%执照费，超过 

半年才缴还者属于第 

3阶段，一律罚款50%执照费。 

他说，这项措施施予市议会发 

出的各类执照，例如餐馆食肆、工 

2018年10月4日畚星期四 B2 

厂、广告、酒店、保健中心、美容 

院、体育中心、摊贩及其它商店等 

等。 

巴生地区工商业活动蓬勃，市议会每年通过征收执照费有逾千万令吉收入 

迟缴妨碍整理数据 
黄智荣说，缴付执照费木来就是业者应尽的 

责任，但过去很多业者惯性迟缴，市议会也难以 

整理数据，如今市议会给予3个多月的充足时间 

以让商贩们缴还执照费，一旦逾期，再也没有任 

何理由和借口。 

“以往业者逾期缴付执照费，一旦遭取缔又以 

各种理由推卸责任。因此，市议会今次决定依章 

行事，希望业者遵守条规，避免拖延而遭到罚 
款。” 

他说，通过征收执照费，巴生市议会每年收 

人可达逾T•万令吉，其巾2018年的收人更高达约 

2000万令吉，是重要收人来源。 

暂不吊销执照惩处 
根据据市议会发出的通知书，其中一项 

阐明若业者没依时于12月31日前缴还执照 

费，执照将被吊销，惟黄智荣表示市议会还 

是会“讲人情”，暂时不会落实吊销执照的 

措施。 

他说，除非业者冥顽不灵，则不排除日 

后会落实吊销执照措施，避免业者“滥用” 

市议会的人情味。 

他也说，如今商贩很容易就可以缴付执 

照费，尤其当局最近也推出流动柜台在巴生 

各地走动，业者可趁流动柜台前来时缴费。 

逾期半年吊销执照 

灵市对付迟缴严厉 
巴生市议会并非雪州首个落实迟缴执照费 

需罚款的地方政府，目前全雪州12个地方政 

府中，巳有4个落实，其余3个是瓜冷县议 

会、八打灵再也市政厅及莎阿南市政厅。 

其中，八打灵再也市政厅的措施比较严 

厉，一旦超过半年不缴还执照费，有关执照将 

直接被吊销。 

八打灵再也市政厅同样分成3个阶段，第 

一阶段（1月1日至3月31日）迟缴费，可被 

罚款50令吉、第二阶段（4月1日至6月30 

日）可被罚款300令吉，7月份开始直接吊销 

执照。 

至于瓜冷县议会，则是迟缴执照费直接一 

律罚款20%执照费，莎阿南市政厅则是直接一 

律罚款10%执照费。 
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雪大臣：一切受控 

研究水灾报告再拟对策 
(瓜拉雪兰莪3日讯）雪兰莪州政府将研究有关近曰 

州内数个地区发生水灾的报告，以采取后续行动。 

雪州大臣阿米鲁丁说，这包括重新检讨有关地 

区的维修事宜。 

“州 行政会议将于今午 

研究和讨论该报 

告。我将查阅报告（发生水灾 

的[大丨素)，丨大丨为有时水灾是局 

降雨量所致。无论如何，至今 

1一•切受到控制：丨 

“至于在巴生发生的暴风 

雨事件，虽然两天前的暴风雨 

相当严重，惟我们的团队特别 

是巴生市议会，已迅速在受影 

响地区采取行动。” 

委雪大学名誉署理校长 

他今天出席移交委任状予 

雪州大学名誉署理校长的仪式 

后这么说。 

出席者包括雪 

,州大学校长拉惹丹 

斯里阿萨及名誉署 

MI4HI霣山鷂羚 
人边变河流夂迪蝴瘐 

1翁》«__1 ••••，•瞧邏 i • tISl >!!••••••* 
I • p-S •鲁• 霸 1 
I •‘ •• 嚤_，襯| 

• • * *  •  
_丨"‘-’1 _ I 1 

雪兰莪州数个地 

区近日发生水 

灾0 

歷瓦锌片乱飞树例广苦膊HI 

小山生A 

理校tc：拿督阿努亚马斯杜奇博 

士。 

昨天下午4时开始下了超 

过2小时豪雨，导致蒲种101 

广场外围及通往公主城的白蒲 

大道路段淹水。 

另外，巴生数个地区周一 

出现超过两小时暴风雨，导致 

多辆轿车、公共设施和建筑物 

遭到破坏。 

随着这场暴风雨导致一些 

房屋受损，来自21户家庭的 

86名灾民昨天已迁至巴生一带 

3所疏散中心。 

阿米鲁丁（右三）见证阿萨（右二）移交委任状给阿努亚马斯杜 

奇博士。 
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游乐场扩建电房 

居民投诉休闲空间变少 
(适耕庄3日讯）适耕庄丽雅 

再也花园的游乐休闲场四分^ 

地段遭有关单位霸占充作扩建 

电房用途，引起民怨，直斥此 

举严重影响老人与小孩的游乐 

及休闲场所。 

该花园居民投诉无门，向 

马华大港区会投诉，希望借此 

引起关注。 

马华大港区会投诉局主任 

李奕渊、区会财政兼马华海口 

支会主席谢潮平及马华大港区 

会委员黄立权，R前就有义投 

诉事项到现场视察了解实况。 

居民代表郑财保说，有关 

单位霸占了居民唯一的游乐休 

闲地段，严重影响老人及小孩 

的游玩及休闲的活动空间，甚 

至儿童的游乐设备也被拆除， 

草地面积减少了，遮荫树木也 

被砍掉。 

他说，扩建后的电房（转 

驳站）可能对居民，尤其是小 

孩造成危险，而且附近还有一 

所幼稚同。 

郑财保说，居民巳发动签 

名运动反对这项行动，共有83 

人签名支持，并交由他代表呈 

交给雪州议长兼适耕庄州议员 

黄瑞林服务中心负责人黄亚祥 

县议员接领，唯后者不愿签收 

及处理。 

“居民投诉无门，进而向 

马华大港区会反映，希望有关 

方面不要妄顾民意。 

他也质疑扩建有关电房极 

可能是为了开发新的高档住宅 

区，不过他强调无论是作何发 

展，也不该剥夺和侵占居民的 

休闲地段。 

新闻特区 

适耕庄丽雅再也花园 

居民和到来慰问的马华代表，比起手 

势反对这项剥夺居民休闲地的计划， 

后排中李奕渊（手持文件者）。 
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SUMMARIES
居民和到来慰问的马华代表，比起手 势反对这项剥夺居民休闲地的计划，后排中李奕渊（手持文件者）。
 游乐场扩建电房 居民投诉休闲空间变少
 (适耕庄3日讯）适耕庄丽雅
再也花园的游乐休闲场四分^地段遭有关单位霸占充作扩建电房用途，引起民怨，直斥此举严重影响老人与小孩的游乐及
休闲场所。该花园居民投诉无门，向马华大港区会投诉，希望借此引起关注。马华大港区会投诉局主任李奕渊、区会财政
兼马华海口支会主
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雪州4个县区将从本月9日开始制水，然 

而周三却有水象房出现技术问题，导致 

数花园突然制水，尚未存水的居民以为 

制水计划提早开始，而惊惶失措。—档案照-

存水fiPUt棚却钃 
/，陈淑薇 

吉隆坡3日讯雪州水务管理公司刚宣布从本月9日开始， 

雪州4个县区实施制水，不料今日其中4个受影响地区，却因水 

泵房发生技术性问题而突然断水，在存水备战期间，突如其来 

的断水，让居民惊惶失措，误以为制水计划提早开始。 

士毛月居民表示，随著即将实施制 

水计划，她昨晚计划开始提早存水，却突 

然发现住家已经断水，而今早也没有水 

供。 

对此雪州水务管理公司客户投诉与 

公关部总监阿都拉拉乌夫，接受《东方曰 

报》访问时解释，士毛月亚沙再也水泵房 

发生技术性问题，导致亚沙再也花园、威 

拉山花园、马朱2花园，和威拉柏兰岭花 

园突然制水。 

「此问题已解决，水供将分阶段恢 

复，水泵房面对的技术性问题，也和9曰 

实施的制水计划无关。』 

此外，当询及民众如今大量储水， 

会否影响各区水供供应时，他指出，士 

毛月河滤水站正常运作，产量也没有明 

显增长或不足，受影响的制水地区，只 

有上述4个花园暂时制水，只是属于单一 

个案。 

配合士毛月河滤水站硬体设备提升 

及修复工程，雪州水务管理公司宣布从本 

月9日起，雪州4个县包括八打灵、瓜拉冷 

岳、乌鲁冷岳和雪邦将同步制水，制水时 

间介于30至72个小时，影响476个地区与 

34万个用户。 

冀安排水槽车派水 

由于这次的制水时间长达3 0至7 2个 

小时，民众担心无法储存足够的食水，因 

此希望水供公司尽量安排水槽车，到受影 

响地区派水。 

史里肯邦安中小型工商业联合会主 

席何思铮认为，制水时间可能长达72个小 

时，对中小型工商业者而言，一定会造成 

影响。 

「若只制水一天，业者还能存水应 

付，若长达3天，工厂业者恐怕没办法储 

存那么多水量。」 

无拉港利丰工商业公会主席张成基 

表示，接获通知后已与州议员接洽，希望 

安排水槽车派水，因为一般业者安装的蓄 

水槽不大，制水多天，可能会没有足够的 

水源运作。 

士毛月新村村长颜闻昌则指出，经 

过多次制水经验后，居民和贩商都已购置 

水桶，应付没有水供的日子，相信这次的 

问题也不大。 
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SUMMARIES
雪州4个县区将从本月9日开始制水，然
而周三却有水象房出现技术问题，导致数花园突然制水，尚未存水的居民以为制水计划提早开始，而惊惶失措。—档案照
-
 存水fiPUt棚却钃
 /，陈淑薇
吉隆坡3日讯雪州水务管理公司刚宣布从本月9日开始，雪州4个县区实施制水，不料今日其中4个受影响地区，却因水泵
房发生技术性问题而突然断水，在存水备战期间，突如其来的断水，让居民惊惶失措，误以为制水计划提早开始。
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瓜拉雪兰莪 新闻快拍 

重新审视防灾设备 
雪州大臣阿米鲁丁表示，将重新审视近日遭狂风 

袭击，与爆发闪电水灾的地区，是否拥有完善的基本建 

设与防灾设备。 

「我会在州行政会议，与所有行政议员讨论此课 

题，并视乎报告决定后续行动，毕竟有时闪电水灾的 

肇因，是降雨量太大。在巴生的风灾方面，虽然灾情严 

重，但巴生市议会紧急队伍也很快到场协助。」 

他周三在雪兰莪大学出席活动，受询及周二蒲种 

公主城的闪电水灾，与巴生周一风灾一事，如此表示。 

雪州天灾管理委员会发言人则表示，巴生风灾的 

灾民共有86人（来自21个家庭），目前被安置在拿督阿 

末拉扎里礼堂、千百家组屋礼堂，和直落布赖礼堂。 
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SUMMARIES
瓜拉雪兰莪 新闻快拍
重新审视防灾设备雪州大臣阿米鲁丁表示，将重新审视近日遭狂风袭击，与爆发闪电水灾的地区，是否拥有完善的基本建
设与防灾设备。「我会在州行政会议，与所有行政议员讨论此课题，并视乎报告决定后续行动，毕竟有时闪电水灾的肇因
，是降雨量太大。在巴生的风灾方面，虽然灾情严重，但巴生市议会紧急队伍也很快到场协助。」他周三在雪兰莪大学出
席活动，受询及周二蒲种公主城的闪电水灾，与巴生周一风灾一事
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B生商家留意 

遥缴投照费罚教 
巴生3日讯为解决业者惯性拖延缴付商业执照费的问 

题，巴生市议会落实新的罚款制度，若逾期缴付将被罚款，额 

度介于原有执照费的10%至50%! 

巴生市议员黄智荣表示，市议会已在8月发 

出通知信予所有厂家、商家和小贩，从即日起至 

12月31日，可开始缴付2019年的商业执照费， 

若业者逾期未缴，将面对3阶段的罚款措施。 

「若业者在明年首3个月内（1月1曰至3月31 

曰）缴付商业执照费，将被罚款原有执照费的 

10% ；若业者在4月1日至6月30日期间才缴付， 

则需罚款原有执照费的30%。」 

「若业者直到明年下半年才缴付，则被罚 

款原有执照费的50%。」 

他曰前召开记者会时，如此表示，并强调 

如今距离年杪还有近3个月，业者绝对拥有充足 

的时间缴付商业执照费，因此一旦逾期缴付被罚 

款，就不要指责市议会不通人情。 

他坦言，市议会一直面对业者惯性拖延缴 

付商业执照费的困扰，导致难以整理数据，因 

此决定施以罚款新措施，使业者不再犯「拖延 

症」。「缴付商业执照费，本来就是业者应尽的 

公民职责，因此希望他们遵守条规，尽快在年杪 

截止日期前，缴付2019年的商业执照费。」 

他补充，市议会每年通过商业执照费，获 

得超过1000万令吉收入，其中2018年甚至突破 

2000万令吉。 

询及会否以「吊销执照」，对付拖延缴付 

商业执照费的业者时，他坦言暂时不会，但如果 

黄智荣展示巴生市议会发出的商业执照 

费通知信，并呼吁业者尽快缴付，以免 

遭罚款。 

会不排除未来会落实吊销执照等的更严厉惩罚。 

他重申，业者除了可亲自前往市议会总 

部，也可通过市议会的流动货车柜台缴付商业执 

照费。 

据了解，雪州此前已有3个地方政府以罚款 

措施，对付延迟缴付商业执照费的业者，包括八 

打灵再也市政厅、莎阿南市政厅，与瓜冷县议 

会，其中八打灵再也市政厅最严厉，一旦逾期半 

罚款措施依旧无法解决业者的「拖延症」，市议 年未缴付，将立即吊销其商业执照。 
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B生商家留意遥缴投照费罚教巴生3日讯为解决业者惯性拖延缴付商业执照费的问题，巴生市议会落实新的罚款制度，若
逾期缴付将被罚款，额度介于原有执照费的10%至50%!巴生市议员黄智荣表示，市议会已在8月发出通知信予所有厂家、
商家和小贩，从即日起至12月31日，可开始缴付2019年的商业执照费，若业者逾期未缴，将面对3阶段的罚款措施。「若
业者在明年首3个月内（1月1曰至3月31曰）缴付商业执照费，将被罚
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沙登医院访客汽年停放农业博览馆 
沙登3日讯|沙登医院访客受促，将车 

辆停放在沙登大马农业博览馆停车场，以舒 

缓交通堵塞问题。 

卫生部副部长李文材表示，如今很多车 

辆都会停放在医院入口处的路肩旁，引发交 

通不便，尤其是阻碍了救护车的出入。 

「我呼吁，医院访客能够将车辆停放在 

沙登大马农业博览馆（MAEPS )的停车场。」 

「据知，当局提供了来回两地的接驳车 

服务，以方便公众停车后前往医院。j 
李文材是于今日巡视沙登医院时，如 

此表示。出席者包括雪州行政议员西蒂玛丽 

亚、沙登医院总监罗哈娜及雪州卫生局局长 

卡立依布拉欣等。 

他说，卫生部非常关注沙登医院停车位 

不足及塞车的问题，并将于近期内把此问题 

反映给卫生部长，以寻求解决方案。 

另外，沙登大马农业博览馆停车场管理 

单位也指出，该公司提供停车场设施给沙登 

医院访客及职员5旨为应付医院庞大的停车 

需求，让访客免被罚款。 

「从沙登大马农业博览馆来回沙登医 

院大厅的接驳车，从早上6时至晚上11时开 

放。」 

西蒂玛丽亚也说，每日到沙登医院求诊 

人数众多，因此希望病患能够耐心等候。 

「我们应该感谢，医院职员每日尽心 

尽力为病患提供最好的服务’据悉基于病患 

众多，造成部分医院职员每日工作时间颇 

长0 J： 

李文材（左）周三前往沙登医院巡视，了 

解医院的基本设施之佘，也积极寻求方案 

解决沙登医院塞车问题。 
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沙登医院访客汽年停放农业博览馆
沙登3日讯|沙登医院访客受促，将车辆停放在沙登大马农业博览馆停车场，以舒缓交通堵塞问题。卫生部副部长李文材表
示，如今很多车辆都会停放在医院入口处的路肩旁，引发交通不便，尤其是阻碍了救护车的出入。「我呼吁，医院访客能
够将车辆停放在沙登大马农业博览馆（MAEPS
)的停车场。」「据知，当局提供了来回两地的接驳车服务，以方便公众停车后前往医院。j李文材是于今日巡视沙登医
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程明智：是時候站出來 

砂人敢敢反駁謬論 
(本报古晋2日讯)砂拉越一直 

都是马来西亚多元种族社会和谐 

共处的最佳模范，所以相关的希 

望联盟领袖们理应就他们针对砂 

拉越做出的无根据指责，向热爱 

和谐团结的全砂人民道歉；另外 

，砂拉越人民也是时候一起站出 

来，以反驳该些意图攻击砂拉越 

的谬论。 

砂人联党中央青年团总团长 

程P智今曰是以文告方式，如是 

表不。 

他说，联邦妇女、家庭及社 

会发展部副部长杨巧双在上周如 

来古晋出席一项活动时，就发表 
了 “砂拉越人的砂拉越”是在鼓 

吹区域主义、并且对马来西亚无 

益的言论。 

“有关言论就遭到许多砂拉 

越人民的批评和反驳，而我就认 

为说，砂拉越人是有理由为此感 
到生气的。” 

為來屆砂選舉鋪路 

他续称，杨巧双的相关言 

论、以及多名行动党领袖近期对 

“砂拉越人的砂拉越”之理念表 

达的不屑态度，就得以显现希望 

联盟领袖已开始针对砂拉越人争 

取砂拉越主权的立场进行扭曲， 

好为来届的砂拉越选举铺路。 

他透露，在扭曲砂拉越的相 

关立场方面，希望联盟领袖就带 

出谈砂拉越主权是在导致马来西 

亚分裂的论点，然後再把砂拉越 

主权标签成和种族主义、宗教极 

端主义一样，是分裂国家的罪魁 

祸首。 

“希望联盟领袖也提及，在 

新马来西亚的规范中，谈论砂拉 

越主权就是在鼓励旧思想，是阻 

碍马来西亚团结的绊脚石。” 

他说，希望联盟领袖还将砂 

拉越人民要求自主权和平等伙伴 

地位的说法评论为是自私的。 

“他们评论砂拉越拥有庞大 

的储备金，却还是时时依赖联邦 

政府。他们说砂拉越政府在依赖 

联邦政府的同时，却又不懂得感 

恩，甚至在搞分裂主义、企图撕 

裂国家。” 

为k他认为，砂拉越人民是 

时候一起站出来，以反驳该些意 

图攻击砂拉越的谬论。 

希盟領袖理應道歉 

他还表示，砂拉越一直都是 

马来西亚多元种族社会和谐共处 

的最佳模范，所以相关的希望联 

盟领袖们理应就他们针对砂拉越 

做出的无根据指责，向热爱和谐 

团结的全砂人民道歉。 

与此同时，他说明，在过去 

共组马来西亚的55年岁月里，砂 

拉越都不曾存在过如同马来亚半 

岛常见的种族争端和宗教极端主 

义等课题。 

“为k希望联盟领袖们硬要 

将马来亚的种族和宗教问题套在 

砂拉越身上呢？这根本就是在影 

响砂拉越的名声、并打击砂拉越 

的国际地位。” 

砂人联党中央青年团总团长 

程明智。 

另一方面，他披露，砂拉越 

在马来西亚联盟中享有平等的邦 

国夥伴地位，所以无论是谁在主 

导联邦政府，联邦政府都没有借 

口可以不承认、不纠正或不归还 

砂拉越应有的权益及地位。 

勿亂套罪名打撃砂 

他透露，在砂拉越的地位和 

主权课题上，砂人联党提醒希望 

联盟联邦政府切勿为砂拉越乱套 

罪名，更不可打击砂拉越人民的 

团结和同心。 

“砂拉越人民不是在挟持联 

邦政府、或骑劫联邦的资源。砂 

拉越只是在要求联邦政府遵循 

1963年马来西亚立国契约，以便 

能够还原历史，并归还砂拉越应 

得的地位和主权。” 

他强调，诚如其之前所强 

调的，“球是在联邦政府的脚 

下”，所以联邦政府应该检讨砂 

拉越人民的脱马意愿为何会曰渐 

强烈，而不是一味认为马来西亚 

的事可以由马来亚说了算。 
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古晋中华小学校董会主席王长福（右6)在古晋中华小学校董会署理主席蔡文铎（右7)等校董 

的陪同下，赠送纪念品予拿督哈志阿都卡迪哈山宗教小学校董会主席阿旺莫哈默纳吉（右5)。 

Page 2 of 3

03 Oct 2018
See Hua Daily News (Kuching), Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A3 • Printed Size: 380.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 4,261.00
Item ID: MY0033923977

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



楊巧雙風波延燒 

砂人怒火溝不熄 
(本报美里2日讯）目前联邦妇女，家庭与社会发展副部长杨巧双已成了脸书和 

社交媒体谈论的焦点人物，网友除了针对她在9月29曰到古晋举行对话会的谈话， 

目前也就她在两曰后公开言论继续作出斥责。她咋曰透过报章发表言论指出，她 

在29曰的谈话遭到媒体歪曲而作出澄清后，这似乎没有浇熄众多砂拉越网民的怒 

火，甚至还有变本加厉的“火焰”持续燃烧，杨巧双安成了网红人物。 

近曰政党人士和非政府组织 

亦纷纷发表文告斥责杨巧双言 

论。除此之外，中文社交网络 

有出现众砂网民不断发出斥责言 

论，这也包括英文社交网络媒体 

平台，也对其言论作出鞭挞声 

音，目前情况和氛围似乎是越烧 

越烈的。 

网民也纷纷将杨巧双在本月 

29曰于古晋与人民的集会，历 

时约2分钟的谈话在社交媒体广 

传。 
网传“唱国歌”尴尬短片 

其中她于上个月29日与人民 

集会表示，对砂拉越持有砂拉 

越区域主义感到吃不消，希望 

砂拉越不要秉持著区域性主义， 

相信当时已经引起现场一些出席 

者的不满。令人感到讽刺的是， 

集会结束前大会宣布“唱国歌” 

环节，现场却播出�fairland 
Sarawak))，即是1841年砂拉越 

国歌。 

现场人士透露，杨副部长和 

也在场的俞利文及阿都阿兹，当 

时都表现得一脸尴尬。 

目前这则历时1分24秒的 

“唱国歌”短片，同样也在社交 

媒体上流传。 

历时.1汾24钞的 茂豆片•早_在止1 卞月29日在社媒传出。 
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城鄕大桌I 

丁傑隆 
雪州安邦再也市议员 

严 
格上来说，马来西亚并没有严 

谨的国土规划。正如其他亚洲 

典型新兴工业化国家，我国自独立后的国 

土空间发展轨迹，实质上更多乃以“经济 

先行”为优先，相对缺乏从生态永续、国 

家安全乃至区域关系的战略角度出发 

过去十年发生在马来西亚的环境保育 

和抗争运动，从半岛最北端吉兰丹原住民 

抗议伐木、关丹稀土厂事件到半岛最南端 

的边佳兰反石化运动，以及因贪婪和毫无 

节制的经济开发所引发的灾难，如吉兰丹 

大水灾、铝土矿污染造成关丹“污红”到 

近年洋垃圾回收厂遍布各地，在在说明我们缺乏重 

视国家整体的国土空间布局，以及自然资源应当如 

何规划，同时平衡土地与人口、环境与经济间的互 

动关系。 

为了追求经济成长的速度与效率，我们曾经盛 

行把有限的财政资源押注在各样式的工业园区、自 

由贸易区和经济走廊的开发，并在周遭投入大量基 

础建设，如高速公路、国际机场和深水码头，藉以 

吸引外来直接投资，再带动区域全面发展。 

就算是最上位的《国家发展计划》（RPN)， 

乃至地方县市议会颁布的发展大蓝图，其关注程度 

也远远不如5年大马计划、大型经济计划或联邦政 

府的年度财政预算案。因为后者才是决定国家资源 

该当如何分配、地方要怎么发展的关键。 

所以我们不难发现，过去许多地方发展大蓝 

图常被忽略，或罔顾公共利益。有者不曾在宪报公 

布，包括一国之都的《吉隆坡2020城市大蓝图》； 

有者土地使用分区，经常因“发展需要”而被迫让 

路，蓝图版本屡次被修改，抑或政府保留地和绿肺 

被偷龙转凤，公有地变私有地。 

马来西亚今天城市化程度已经超过70%，意味 

着大部分国人居住在城市里。我们也正处于从高度 

工业污染城市转型为宜居和可持续发展城市的过渡 

阶段。因此，国土空间乃至各城市的未来布局和协 

调，必须要有更为前瞻的策略和具体方向。 

第…我国人口正在迅速老化。妇女、家庭和 

社会发展部预测大马在2030年将会成为人口老化 

国。面对少子化和老龄化社会，该如何打造一个对 

乐龄友善、有品质和包容的生活环境？社区住宅、 

公共空间和基础设施又该如何调整？人口老化，意 

味经济活动和地方政府税收将会趋缓，在这情况 

下，应当如何确保县市议会的财税和服务系统在未 

来能够可持续经营，不打折扣？ 

第二，城市与人-样，也会衰老，我国有许多 

城市皆超过百年开发史。若城市进行都市更新或再 

生计划，该如何审议哪些老建筑必须保留或拆迁？ 

过程中，如何确保社会的多样性、市井小民丰富的 

街道生活不被国际连锁名牌店取代？弱势住户的声 

音不会被排挤和歧视？市民参与公共协商的机制该 

如何设定？ 

第二，城市的韧性和自我修复。面对未来极 

端气候变化，我们的城市可以承载多大的承受力 

(carrying capacity ) ？城市排水系统能够吞吐多大 

的雨量？我们是否能够鉴别并掌握城市周遭的脆弱 

地质，停止加建？若重大灾害发生后，城市能在多 

短时间内作出应变，重新修复？ 

仅举以上例子，提供大家一起思考。 
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減少製造垃圾 

"j^!riB#Apps 

黑:、. 

近: 

李勇翔 
f 星i网助编 

.年来，随着环保意识 

r的提升，民众也渐渐 

了解到垃圾对环境的破坏。除了 

各地开始有非政府组织自发回 

收报纸、旧衣物、电器以及塑料 

物品等，一些商家也参与限塑运 

动，限制和减少塑料吸管和塑胶 
怨的/f击田o 

然而仅仅这样做是不足够 

的。根据数据显示，在德国、日 

本这些垃圾处理先进的国家， 

垃圾的回收率也只能达到52到 

58%，而全球最大的消费国美国 

的回收率只达到34%。这意味着 

人类制造的垃圾中，至少大半以 

上进了填埋场，或者是成为出口 

到落后国家的“洋垃圾” 了。 

那为什么会有国家愿意进口 

这些“洋垃圾”呢？首先这些垃 

圾还是有可以回收的材料，特别 

是电子垃圾中的稀土金属，然而 

处理含有重金属的废水就成为头 

痛的问题，若要按照欧美的条例 

处理的话，就要付出高昂的处理 

费用，令垃圾处理商无利可图。 

但在落后国家的一些不良厂家就 

没有这层顾虑，利用当地法治的 

漏洞或甚至与官员勾结，将未经 

处理的废水废气直接排到大自然 

中，污染周边的环境，肥了自己 

的口袋，却给周边的居民留下长 
6̂ 1 U夸串 o 

午是意识到对环境的破 

坏，中国政府年初禁止进口 “洋 

垃圾”，让不少从事这行的厂家 

纷纷转移到管制较松散的国家， 

如东南亚，而大马也是目标之 

-曰前就有外媒揭发数十间非 

法回收厂藏在油棕园中非法营 

作。所幸的是雪州大臣阿米鲁丁 

已承诺要关闭州内所有洋垃圾 

厂，以免居民的健康受其影响 

然而在阻止不法商家进口 

“洋垃圾”之余，我们也有必要 

提升对国内垃圾的处理方式。根 

据数据，大马在2016年的垃圾回 

收率仅有17.49%，显然大马在 

这方面还有很大的进步空间而 

且要真正保护环境，仅仅提升回 

收率是不足的，更要从环保的另 

夕卜2个R，即减少使用(Reduce)和 

重复使用(Reuse)下手。很多人误 

解使用循环回收(Recycle)物品可 

以保护环境，而照样毫无节制的 

消费，殊不知这样制造出来的垃 

圾并没有完全被回收，反而加重 

对环境的负担。只有从改变生活 

方式着手，减少生活中制造的垃 

圾，才能减少对环境的影响，这 

才是人类与大自然的共存之道。 
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•大马道路档案系统拨款271万令吉重铺史里肯邦 

安州选区道路。图为重铺后的沙登SK 6/1路� 

_ ，欧阳捍华（左四）与官员巡视SK 6/1路重铺道 

_路工程。左起为叶志明、唐竟发及卡米占；右起 

为廖木构、王奕翔、搦雪涓及罗斯丹。 

史里肯邦安選區獲撥271萬 

重鼸道腿费工 
(沙登3日讯）行动党 

史里肯邦安州议员欧阳捍 

华宣布，大马道路档案系统 

(MARRIS )拨款271 万2676 

令吉重铺其州选区内数个地 

区的道路，且大部分道路重 

铺工作已近完成。 

他今日召开新闻发布会时表 

示，他们根据史里肯邦安居民的 

投诉及团队的观察来鉴定需重铺 

的道路后，再向梳邦再也市议会 

做出建议。 

“重铺道路地区以沙登新 

村、顺达山庄及大学岭为主，尤 

其交通车流量较高的主要道路， 

都已获重铺。” 

9 
曰 

制 

欧 

SK 6/1路和平路完成重鋪 
^阳捍华说，SK 6/1路及和 

平路是其中两条交通车 

流量最为繁忙的主要道路，目前已 

完成重铺工作 

“承包商在重铺和平路时， 

面对一些问题，即有车辆停放在路 

边，阻碍重铺工作，承包商必须再 

次回到现场重铺未铺的部分。” 

他也说，梳邦再也市议会委任 

独立鉴定员’在承包商完成重铺道 

路工作后的4小时，前往现场进行 

鉴定工作，确保重铺工作达标 

“根据标准，重铺道路的厚度 

为50毫米，如果未达标，承包商必 

须加以维修。” 

另外，他将针对沙登新村道 

路及沟渠陈旧向州政府要求额外拨 

款，以展开维修工作 

出席新闻发布会者包括梳邦再 

也市议会工程师罗斯丹、其助理卡 

米占、市议员王卖翔、市议员戴被 

兴助理叶志明、沙登新村村长唐竟 

发、村委榻雪涓及行动党党员廖木 

构。 

阳捍华表示，雪州水供公司 

及雪兰莪水供管理公司将于 

本月9日在士毛月河滤水站进行更换设 

备工程，暂时关闭滤水站运作，届时沙 

登多个地区将面对暂时制水，他呼吁民 

众提早储存足够的水量。 

他说，该制水行动与以往的不同 

之处为，该行动是规划好的制水，不是 

因意外造成，因此其破坏力及伤害不比 

意外大。 

备大水槽车供取水 

登 
人 
导 “该公司已提早做好事前通知及 

后备工作，并在怡观园柏西兰宾吉兰布 

aE 特拉及沙登商业城9路准备大水槽车， 

Ui 并全天候开放让民众前往取水。” 

0H 他说，由于涉及制水的地区大， 

7|< 因此他们将安排志工团队及罗里前往较 
J 为严重的地区及收到投诉的地区派水， 

有需要协助的民众，也可联系他们。 

“我有信心这次的制水行动不会 

引发大问题，同时该公司在制水当天同步关闭 

蓄水池，让恢复水供工作更顺利及快速。” 
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巴生首站11月11曰開跑 

(巴生3日讯）Move 

On路跑来了 ！巴生首站 

的8公里与3公里项目，将 

于11月11日（星期日）的 

“双十一”早上7时，在 

巴生班达马兰综合体育中 

心开跑，届时由青年及体 

育部副部长沈志强主持挥 

旗仪式，欢迎公众踊跃报 

名。 

报名费为3公里欢乐跑55 

令吉、8公里65令吉，主办单 

位将从中捐出每人5令吉给大 

马希望基金，于当天移交总额 

给沈志强。 

31日截止报名 

有意者可浏览大会官网 

mov3on.com报名，或联络 

011-2616 6839洽询，报名截 

止日期为本月31日。 

活动联办单位为G i s e l  

United�巴生海南青、巴生滨 

海潮州青、巴生苏氏青、巴 

生广肇青、巴生建造行青、 

玛拉工艺大学及Nokua� 

幸运奖总值2万 

Move On市场总监海达指 

出，大会准备总值2万令吉的 

幸运抽奖奖金与礼品，包括 

Oppo智能手机供赢取，目前有 

400人报名•希望能达成2000 

人的参与目标。 

他放眼Move On路跑继雪 

州巴生站后，将巡冋至吉隆 

坡、槟城、新山、怡保及马六 

甲举办。 

•巴生Move On路跑的奖牌是精心设计的国花 

大红花，象征爱国精神。 

沈志強讃積極辦體育活動 

^联办单位代表与嘉宾呼吁公众报名参加“双十一” Move On路跑活动。前排 

左起为陈兆麟、沙基尔、苏永麟、吴国民、海达、沈志强、梁德志、柯金胜、 

陈昌龙、林美琪、陈永裕及张佩雯；后排为丹尼斯。 

梁德志：蘇丹蘇萊曼體育館提升關1年 

志强昨日在 

路跑推介礼 

上形容，巴生区几乎每 

周末都有体育项目及路 

跑活动’是个良好发 

展，并欣慰看到除了过 

去的非政府组织，活动 

策划公司也积极筹办。 

他表示，运动是很 

好的国民醒觉，各式路 

跑活动与马拉松已在国 

内大行其道。 

班 达马兰区州议员梁德志 

指出，随着巴生苏丹苏 

莱曼体育馆于本月9日关闭至明年 

杪，以进行为期1年的提升工程， 

他促请爱好运动的市民，可转至 

班达马兰综合体育中心运动，并 

放眼把该体育中心提升至全国级 
别。 

出席推介礼的有班达马兰 

区州议员服务中心特别助理吴国 

民、班达马兰新村村长柯金胜、 

沙亚南市议员沙基尔、巴生市议 

员丹尼斯、巴生苏氏青团长苏永 

麟、巴生海南青团长陈昌龙、财 

政林美琪、巴生广肇青团长张佩 

雯及Nokua设计的陈兆麟等。 
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新市長，這次看你的了 ！ 
吉隆坡市长人选，终于在千呼万唤下始出来， 

此人果然是本报记者猜中的卸任梳邦再也市议会主 

席诺希山。 

在我的印象中，诺希山是一名亲切和没有架子 

的地方政府领舵人，他曾静悄悄骑着脚车，从梳邦 

再也市议会到大班商业区一带巡视后巷坦圾和停车 

位，结果被经过的公众拍照和视频；有关视频也在 

社交媒体中流传，不过他要求记者勿大事报道，并 

声称这是他的职责。 

没想到，原本已在去年5月退休的他，竟被希 

盟政府相中，以致在短暂退休1年半后，展延退休 

期，继续当地方政府长官2年。 

令我大跌眼镜的是，当我在本月2日采 

访他从上一任市长手中接领过职权书时， 

亲眼看到他被马新社一名记者“抖出” 

他陈年糗史，即曾在前朝雪州国阵政府 

：») 时期接获前雪州大臣基尔颁赠“扫帚 

H奖” 9 

当时，他在执掌乌雪县土地局， 

因该局在他被调任之前的2006年，所收取税收的 

表现不达标，即少过40%，使他无端端成了代罪羔 

羊。 

尽管被误解，他也发奋图强，结果在短短两年 

内，成功协助县议会增加税收，以致在2009年获民 

联雪州政府执掌时期的雪州大臣丹斯里卡立颁发10 

万令吉的奖金，让他得以吐气扬眉。 

原本被扫进地樣下的新闻，这回再次被媒体抖 

出来，并放大镜的渔染，让这新官上任的62岁市长 

顿时热泪盈眶，默默以手拭去掉下的泪水。 

虽然这位市长在超过半世纪的岁月里，经历过 

无数跌宏，但他也用实力来证明自己的能力。 

如今，他也向市民许下承诺，即要坚持自己的 

原则和信念，改变官僚作风和陋习，让市政局官员 

走出户外，多多接触人群，了解城市的脉动，而不 

是动辄召集人们走入市政局开会。 

今日堂堂市长，已非昔日吴下阿蒙，期望他在 

未来的2年内有更辉煌的表现，带领市政局再创佳 

绩。 
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•通知函中有清楚阐明逾期的时间及罚款。 

@智荣说，缴付执照费的期限是从 

與9月18日起至12月31日，-旦过了 

期限，将分成3个阶段实施罚款措施。 

他披露，第-阶段（1月1日至3月31 

日）迟缴费，可被罚款10%的执照费，第二 

阶段（4月1日至6月30日）可被罚30%的执 

照费，最后阶段则是凡超过半年缴付者，-

律罚款50%的执照费。 

“涉及的商业及广告执照包括各类执 

照，例如餐馆食肆、工厂、广告、酒店、 

保健中心、美容院、体育中心及其它商店 
等。” 

黄智荣召开新闻发布会表示，市议会已 

给予业者3个多月的充足时间让他们缴付执 

照费，所以没有理由或任何藉口迟还，旦 

逾期，就要面对罚款。 

影响市议会财务运作 

他说，缴付执照费本来就是业者应尽的 

公民职责，但许多业者过去“习惯性”迟迟 

缴付，影响市议会的财务运作及数据管理， 

而且市议会取缔有关商业单位时，发现那些 

迟缴付执照费的业者，常以各种理由推卸责 

任。 

“市议会为免业者继续有这些不良习 

惯，决议祭出罚款条例，希望业者能够遵守 

条规，避免拖延而遭到罚款。” 

(巴生3日讯）巴生商家请注意，迟缴还执照费，将被市议会罚款！ 

巴生市议会为了避免商家迟迟不缴还商业及广告执照费，从明年起祭 

出罚款措施，以惩罚那些迟缴还的商家。 

巴生市议员黄智荣表示，市议会已于8月份陆续发出通知函给所有业 

者，并从9月18日起就能开始缴还2019年度的执照费。 

巴生市會對付違規商家 

•巴生市议会已陆续发出通知函给商家。 

I I 
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•黄智荣呼吁商家尽快 
在期限内缴还执照费， 
否则逾期将面对罚款。 

吊 
銷 
執 
照 

@智荣表示，尽管市议 

会所发出的通知函 

中有一项条例阐明，若业者没 

有依时在12月31日前缴还执照 

费，执照可被吊销。 

不过，他说，市议会目前 

还是讲究“人情”，暂时不会 

落实吊销执照的措施，惟业者 

若是冥顽不灵，不排除日后落 

实吊销措施。 

设流动柜台方便缴税 

“市议会清楚了解业者经 

营生意不易，所以暂时并不会 

严厉对付，但还是希望业者能 

按时缴付执照费，就不会面对 
罚款问题。” 

黄智荣表示，为了方便业 

者缴税，市议会也有流动柜台 

车在巴生各区走动，所以没有 

不方便的问题存在。 

他强调，巴生市议会每年 

通过征收执照费，可带来逾千 

万令吉的收入，其中2018年预 

估整体的收入近2000万令吉， 

对于市议会是重要收入来源。 

另外，根据了解，除了 

巴生市议会落实迟缴执照费需 

罚款之外，雪州12个地方政府 

中，也有4个地方政府落实罚款 
条例，分别为瓜冷县议会、八 

打灵再也市政厅及沙亚南市政 

厅。 

其中，八打灵再也市政厅 

的措施最为严厉，旦超过半 

年不缴还执照费，有关执照将 

直接被吊销。 
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黃思漢：蒲種閃電水災 

降雨量異常致排水失效 

報道•蘇斯敏 

(沙亚南3日讯）雪州行政 

议员黄思汉指出，蒲种公主城商 

业区及101广场前昨天因一场豪 

雨发生闪电水灾，是与不寻常的 

降雨量有关及周遭一带的排水系 

统失效有关。 

掌管雪州地方政府、公共交 

通及新村发展事务的他解释，本 

月2日下午在该处的降雨量高达 

108.5毫米，而一般上降雨量在 

达到60毫米时，已经算是雨量很 

高，因此是非比寻常的降雨量， 

造成排水系统失效 

他接受《大都会》社区报记 

者访问时说，大马大道局、国家 

基建公司及发展商今天已前往调 

查水灾的肇因，发觉主要的源头 

是雨量超高及巴生河的河水高涨 

和暴满所致。 

将召集各造商治水 

他表示，将召集各造，包括 

大马大道局、国家基建公司及发 

展商举行圆桌会议，商讨治水方 

案。 

他认为’各造应协调解决水 

灾问题，不能互相推卸责任。 

他说，他理解此事已经引起 

民怨，更何况该处不只是一次发 

生水灾，只是希望民众能理解到 

该起闪电水灾事故其中部分原因 

也是因为降雨量太多所致| 

•黄思汉认为，各 

造应协调解决蒲种 

公主城商业区及ioi 

广场前的水灾问 

题，不能互相推卸 
责任。 
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靈市廳明辦會客曰 
(八打灵再也3日讯）八打灵再 

也市政厅（MBPJ)将于10月5日早上 

8时至中午12时举办会客日。 

此活动是市政厅为民众提供一个 

平台，让他们与市议会管理层会面以 

反映及传达投诉。 

有关活动在杨旭龄路八打灵再也 

市议会总部一楼进行，欢迎民众踊跃 

出席。 
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蕉赖鸿贸商城（Trader Square )食肆越开 

越多，不但霸占后巷问题严重，更把后巷当厨 

房处理食材，又乱放物品堵住，加影市议会执 

法组早前多次检举，业者仍“视若无睹"。市 

议会主席莫哈末沙尤迪己下令严办！ 

盅柏筋占行人逆占用后巷 

3荼餐室抽停处vh 

S36M" •果SEW»JtW I -

Jeffrey Chua干得漂晃！ 

昏望各地地方政府及市议会 

»续去抓那些贪得无厌的摊 

反们。 

Lim Liya罚款他们给得 
起，被停业就影响大了…… 

Roger Gan犯法的路边摊 

也得执法，要一视同仁啊。 

选举委员会宣布，波德申国席补选共有7名 

合格旳候选人成功提交提名表格，最后一分钟 

赶抵现场的独立提名人拉真达，因为不符资格 

而被取消资格，这意味波德申国席补选将迎来 

7角战。 

PD攻略7角战 
5#K«WCi 
[挪孕 a中补a�纪名供逸ak•功贱农格• 。饵秘的 
独sc人土•按®浼JW* -

JJ Ding那么多人愿意为 
人民服务啊…… 

Bosh Loli哇，可以赚到 

好多按柜金 

彪迪其他那几个可能误 

会这次补选是选未来首相。 

国内贸易及消费事务部长拿督赛夫丁说， 

目前试跑中的计划，将于201 9年推展到全国 

各州，预料能惠及18万6354个月入低于940令 

吉的家庭。 

明年全画推"食物锒行" 

贫户每天获RM20食物 

- E•項汁划明年他》5«全》各悧，1 
个只人妨于MD令古的农Jg--�®^H内】 

Stanley Smile Smile 这 

个计划很好，政府做数据， 

协助协调，私人企业参与， 

-般是可以让私人企业把快 

过期或库存捐或低价出售， 

政府可以把这些日用品分给 

真正有需要的弱势团体。类 

似的东西在很多国家都有推 

行，总好过把钱花在brim那 

里。 

Wilson Goh天下真的有 

免费的午餐了 

九日四郎多授钓鱼 

法，莫作送鱼人！ 

在国内微型华小中，有不少是靠非华裔学 

生“续命”，这些华小学生，大部分，几乎全 

部都是马来学生或原住民学生。 

让友族生勇敗讲华语、 
教师用尽法宝授知识 

e货®中小中，奵不少》!*!!>中命"•打往大》分«免 

Hin Hoong灵魂工程师 

是伟大的，也是我最尊敬 

的职业 

Kevin TK教导别人经 

常都不会是易事 

美真梁感恩老师们的 

用心！ 

https://www.facebook.com/sinchewjohor 星洲日報官方臉書分享（抽樣刊登) 
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